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VSE OBČANE VABIMO NA PROSLAVO OB OBČINSKEM PRAZNIKU 12. SEPTEMBRA 
°8 11. URI V ROVTE, KJER BO OSREDNJA OBČINSKA PRIREDITEV 

S skupnimi močmi.. . 
lunaftko neustrašno pot za Titom v borbo za življenja In smrt Je krenilo 12. 

, f'»mbra 1843 leta toliko logaških fantov In mol, da so ustanovili Logaški ba-
, — m i a I B H J m i n I U I I R U tu^dt jni i i l a i u u v in m u z . u a s u u v i a n u v i u Luya»Ki Dfl-

lon. Ta revolucionarni dan vsako leto praznujemo kot simbol prispevka naših 100% 

Občina Logatec - gospodarstvo - struktura 
celotnega prihodka 

bork 
N i 

'n borcev za svobodo, za bratstvo in enotnost ter neločjlvo povezanost z 
lr"i narodi In narodnostmi naše domovine, za boljšo pravičnejšo družbo - so-

^ **m, kjer delavci in delovni ljudje resnično sami odločajo o svojem delu in 
*°ji>abojnlh odnosih. 

''•It 

o kot nas je v krvavi narodni revoluciji vodila dragocena Titova roka, tako 
" Po vojni ta roka vodila po poti miroljubnega sožitja z vsemi narodi sveta, 

Poti politike neuvrščenosti, v boj proti vsaki nadvladi, po poti samoupravnega 
i«iv">!'Z m a' k ' e r u e l a v c i razpolagajo o medsebojnem dogovarjanju z novo ustvar-

dobrinami in sredstvi kot svojim minulim delom. 
*«rtana pot, Titova pot i> bila vedno tako jasna, da smo jI vedno z žarom v 

„ " sledili in ustvarjali nova boljše samoupravne odnose In Izboljševali mate-
p

n o osnovo nadaljnega dala. 
to ' 8 C t e n a i n , r i d e 8 e , i m i '*tl na Titovo pobudo sprejeta zgodovinska odločitev Ju-
j uj*' 0 v snsklh narodov In narodnosti »tovarna delavcem« se z dneva v dan potr 
a j |

 k o t nujnost na le v Jugoslaviji, ampak v svetu na sploh. Tov. Tito je trdno vo-
0

 p°lltiko osvobajanja dela ter vedno jasno In kritično opozarjal na nevarnosti 
8top Jo», Panja od začrtane poti socialističnega samoupravljanja. Naj ponovim nje-

t, * D*sede na zadnjem kongresu ZKJ v novembru 1979: »Ne gre za slabosti sis-
v, č*prav so njegove izboljšave vedno možne In potrebne, marveč za delo
vali rn,mo sistema, za to, da se ne držimo sistemskih rešitev in dogovorjenih 
k- 4 'a neodgovornost na raznih ravneh, tu In tam pa tudi za zavestno spod-

^ "vanje tega, kar smo sprejeli in se samoupravno dogovorili.« 
},t. "Isgove misli nas danes v borbi za stabilizacijo vodijo k temu, da odkrivamo 
n81 • nestabilnosti, nesmotrne uporabe sredstev In dela, slabe organiziranosti 
d Q k* v Proizvodnji in trgovini, temveč na vseh ravneh porabe težko ustvarjenega 

o k a -
'»r-ii m o r a m o neracionalno porabo investicijskih sredstev, tako v organi-

} '"h združenega dela, kot tudi v celotni skupni in splošni porabi. 
l|j v republiški skupščini sprejeti zakon o začaanl prepoved! razpolaga
ta ''elom družbenih sredstev za gradnjo In nakup določenih objektov In opre
jo« 1 9 8 1 l a t u b o močno omejil gradnjo objektov, zlasti tistih, ki niso namenjeni 
">«n * * 8 , a n l u Izvoza, energetskih virov In primarnih kmetijskih proizvodov ter 
«» ° v a njske gradnje. Tudi gradnja objektov Iz samoprispevka je omejena tako. 

^ 0 r * Investitor pred prlčetkom gradnja zagotoviti 50 % lastnih sredstev. 
kt »•ceni smo v juliju pričeli združevati sredstva za nov program samoprispev
ka * m o s e z a n i odločili na referendumu lani v novembru. Glede na to. da {0 
ko u * Programu že predvideli 50 % lastno udeležbo pri gradnji tah objektov, lah-
c «l 0 ( ° d a bo program novega samoprispevka v celoti uresničen tako, kot v 

" končujemo dosedanji program samoprispevka. 
K P r a i n | cnlh dneh moramo tudi ugotoviti, kako smo gospodarili v letih, ki so že 

'»i, k a kšn i so gospodarski rezultati prvega polletja In seveda kaj lahko pri
zmo vnaprej. 
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Struktura celotnaga prihodka občine Logatec v zadnjih petih letih kaie na to, 
da se je delež porabljenih sredstev zmanjšal od 69,5 % v letu 1976 na 66,1 % v 
letu 1980, kar pomeni, da delavci v organizacijah združenega dela vse bolj gos
podarno ravnajo z sredstvi za delo in predmeti dela. Dohodek se je zato povečal 
v strukturi celotnega prihodka, zlasti v zadnjih treh letih. Še vedno pa je neugod
na struktura delitve dohodka, saj so naraščale v zadnjih štirih letih tudi obvez
nosti iz dohodka, kar ni značilnost le v občini Logatec, ampak valja ta tendenca 
za celotno jugoslovansko gospodarstvo. Močna družbena prizadevanja na pove
čevanju sredstev za jačanje materialne osnove dela in razvoj so dale ustrezne re
zultate in sicer se je del sredstev za razvoj v letu 1980 v primerjavi z letom 1978 
več kot podvojil. 

V prikazu strukture čistega dohodka v občini pa lahko vidimo tudi relativno za
ostajanje sredstev za osebne dohodke in skupno porabo, zlasti v prvem letu sta
bilizacije, to je v letu 1980. Skupna poraba pa je se vedno previsoka In se se nI 
zmanjšala na nivo iz leta 1976. 

Kazalci gospodarjenja kažejo na to. da se po neugodnih letih 1978 in 1979 zo
pet večata zlasti akumulativna in reproduktivna sposobnost, ekonomičnost se 
sicer zboljsuje, vendar bolj počasi. Torej gospodarska rast v občini ni kritična, 
tendence dajejo upanje na se boljše rezultate, vendar le, če bomo vsi skrbeli za 
boljšo in racionalnejšo proizvodnjo. 

Prvi polletni kazalci gospodarjenja so navidezno ugodni, saj je doseženi doho
dek za 46,3 % večji, kot je bil v istem obdobju lani, vendar tudi porabljena sred
stva zaradi velikega povečanja cen rastejo celo hitreje od dohodka; porastla so 
za 48,5 %. Visoka stopnja inflacije (cca 48 %) pa skoraj v celoti Izniči stopnjo ras
ti dohodka. Glede na to, da je čisti dohodek porastel za 53,4 %, kar Je relativno 
visoka rast, v nekaterih organizacijah združenega dela pa se je povečal celo za 
več kot 70 %, je zaostajanje rasti sredstev za osebne dohodke (porast za 32 %) 
celo preveliko, saj družbeni dogovor o razporejanju dohodka omogoča 5 % za
ostajanje rasti sredstev za osebne dohodke za rastjo dohodka. Prav gotovo je 
tako zaostajanje osebnih dohodkov, kot je bilo doseženo v prvem polletju, glede 
na stabilizacijsko politiko ustrezno, vendar pa moramo pri delitvi osebnih dohod
kov zasledovati določila letošnje resolucije, ki predvideva, da bodo realni osebni 
dohodki ostali na lanski stopnji, kar pomeni, da naj bi nominalni osebni dohodki 
ne bili pod rastjo življenjskih stroškov. 

Gospodarska rast v občini ni kritična, ugodne tendence preteklih dveh let, ki 
se nadaljujejo v letošnjem letu, dajejo upanje na še boljše rezultate, če bomo še 
bolj skrbeli za večjo produktivnost dela, zmanjševali stroške proizvodnje, posto-
poma prehajali na tako strukturo proizvodnje, ki bo potrebovala večjo usposob
ljenost delavcev, da bomo ustvarjali večjo, novo vrednost. Vlaganja v nove nalož
be morajo sloneti predvsem na lastnih sredstvih, obenem pa morajo omogočiti 
večji izvoz na konvertibilno področje, kar je neša dolgoročna strateška naloga. 

Še nadalje se moramo boriti, da na vseh ravneh ravnamo racionalno, da smo 
smotrno organizirani, da analiziramo naše celotno administracijo od temeljne 
ravni do federacije, da se povežemo v dohodkovne celote ne le na ravni združe 
nega dela, ampak tudi v proizvodnji lesa neposredno s kmeti, lastniki gozdov pc 
gozdno lesarski, kot tudi kmetijsko živinorejski proizvodnji. 

Ne moremo več dovoljevati ie špekulantskih kupoprodajnih odnosov, kjer en
krat eden. drugič drugi živi na račun žuljev drugega, ampak je življenjska nuja 
smotrna dohodkovna povezava vseh glavnih subjektov pri proizvodnji skupnih 
proizvodov 
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Eden glavnih vzrokov nestabilnosti je prav gotovo nesorazmerno odstopali1 

v rasti cen. zato so na vseh ravneh sprejeti ustrezni ukrepi, da se ta, za delavce 
nesprejemljivi pojav, apravl nazaj v sprejemljive okvire. Delavci morajo v vseh •*" 
moupravnih sredinah zahtevati temeljite razlage glede povišanja cen, ker Je v*'' 
ko povišanje vedno najbolj boleče za delavce same. Med drugimi stabilizacijski
mi ukrepi je sprejet tudi povečan republiški davek na osebni dohodek, ki je na
menjen pokrivanju dela kompenzacij osnovnih življenjskih artiklov, ki se do ko'1' 
ca septembra ne bodo povečale, do konca leta 1981 pa le deloma. Na ta naći" 
bodo delavci z manjšimi dohodki lažje prebrodili težave povišanih življenjski" 
stroškov, obenem pa moramo v organizacijah združenega dela poskrbeti zato, da 
imajo delavci z najnižjimi prejemki In njihovi družinski člani zagotovljeno socialno 
in materialno varnost. 

Delovni ljudje občine Logatec so se vedno prizadevali za uspešno gospodar
jenje ne le v organizacijah združenega dela, ampak tudi skrbeli, da se je enako
merno razvijal družbeni standard, da so najmlajši deležni ustreznega varstva 
vzgoje, da se je razvijala kulturna in telesno-kulturna raven, da so se krajevna 
skupnosti in zaselki ustrezno urbanizirali, da se gradi zadovoljiva komunalna op
rema ter z lastnimi silami prispevali za vse splošni napredek občine. Vsi novi ob
jekti in naprave so odraz prepričanja, da je možno le z združenimi močmi doae-
gati lepši jutri. 

PREDSEDNIK 
SKUPŠČINE OBČINE LOGATEC 

Franc GODINA, dipl. * * 

Program prireditev v počastitev praznika 
občine Logatec »12. september« v času 
od 2. 9. 1981 do 13. 9. 1981 
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ČETRTEK 

PETEK 

SOBOTA 

NEDELJA 

PONEDELJEK 

TOREK 

SREDA 

Č«ETRTEK 

PETEK 

SOBOTA 

NEDELJA 

1979 1980 

2. 9 1981 
ob 17 uri 

3. 9 1981 
ob 17 uri 

4 9 1981 
ob 17 uri 

5 9 1981 
ob 8 uri 

6 9. 1981 
ob 8 uri 

7 9 1981 
ob 15 uri 

8, 9 1981 
ob 15 uri 

9. 9. 1981 
ob 15 uri 

10 9 1981 
ob 16 uri 

ob 20 15 uri 

11 9 1981 
ob 19 uri 

12 3 1981 
ob 6 uri 

ob 7. uri 

ob 11. url 

13 9 1981 
ob 9. uri 

ob 10 uri 

Predavanje s predvajanjem diapozitiv0' 
»VZPON NA MOUNT EVEREST- v avl1 

osnovne šole »8 talcev« 

Polfinale občinskega prvenstva v ko5°r' 
ki na igrišču pred Narodnim domom 

Finale občinskega prvenstva v koša''" 
na igrišču pred Narodnim domom 

Občinsko prvenstvo v kegljanju na kefl" 
Ijišču na Vrhniki 

Odprto namiznoteniško prvenstvo z a 

vse kategorije v Domu na Griču 

Občinsko prvenstvo v balinanju na bal'' 
nišču pri Krištofu 

Pričetek prvenstva v malem nogorna'11 

v Grajskem parku 

Nadaljevanje prvenstva v malem nofl0' 
metu v Grajskem parku 

Final prvenstva v malem nogometu " 
Grajskem parku 

Polfinale in finale prvenstva v tenisu l l 

posameznike v Grajskem parku 

Slovenski film »RDEČE KLASJE«, P 0 ' 
vojna drama (prost vstop) 

Nočni tek po ulicah Logatca za vse W 
tegorije 

Sudnica 

Planinski pohod planincev, borcev jj| 
mladine po NOTRANJSKI PLANiNS* 
POTI na odseku LOGATEC - ROV* 
Odhod izpred KRPANA 

Slavnostna seja občinske skupštinJ 
pred stanovanjskim blokom v R ° v , a 

Otvoritev stanovanjskega bloka. P 0 ' 
Rovte in enote VVZ »Kurirček- Loga , c 

i 
Občinsko hitropotezno prvenstvo 
šahu v Narodnem domu 

Odprto občinsko prvenstvo v smu*" r 

skih skokih na SEKIRICI za cicibane1 

pionirje 



Priznanja 12. september 

1. KTL - TOZD VALKARTON - Temeljna organizacija praznuje letos 10 
letnico delovanja. Razvila se je v pomembno organizacijo združenega dela 
v občim, v njej dosega najboljše rezultate Lani je Valkarton ustvaril 40 % ce
lotnega prihodka in 30 % dohodka v občini Skrbi za razširitev materialne os
nove dela in v te namene z obračunavanjem pospešene amortizacije izloča 
velika finančna sredstva. Z združevanjem dela in sredstev po vsej Jugoslaviji 
si Valkarton zagotavlja nadaljnji razvoj Delavci Valkartona so v preteklih le
tih na podlagi ustvarjenega dohodka lahko prejemali osebne dohodke, ki so 
nad občinskim poprečjem Temeljna organizacija pri svojem poslovanju 
spoštuje in izvaja dogovorjeno politiko gospodarjenja, ki je določena z re
solucijo in dogovorom o družbeni usmeritvi razporejanja dohodka Veliko je 
bilo storjenega tudi na področju uveljavljanja samoupravnih odnosov v 
T OZD in pri vključevanju v razne oblike družbeno političnega življenja v ob
čini. 

3. ANDREJ LUKAN - Rodil se je 30 4 1940 v Hotedršici Leta 1961 se 
ie včlanil v KZ Logatec kot kooperant. V tem času je obnovil stanovanjsko 
nišo in gospodarsko poslopje ter zagotovil pogoje za sodobno gospodarje
nje in doseganje delovnih rezultatov Lani je oddal 20 400 litrov mleka in 
3029 kg govedi za zakol. Tovariš Lukan aktivno deluje v KS, v gasilskem 
društvu Hotedršica, v organih KZ, Kmetijsko zemljiške skupnosti in Skup
nosti za pospeševanje kmetijstva. 

Ob 40-letnlcl osvobodilne fronte 
(Nagrajeni spis) 

Pred štiridesetimi leti je v svetu neverjetno odjeknila vest, da se je Hitler
jevim hegemonističnim načrtom uprla neznatna in zaostala državica Jugos
lavija Se Jugoslovani sami niso mogli takoj verjeti v takšen pogum KPJ Kot 
vsa jugoslovanska skupnost, tako so tudi Slovenci odločno rekli ne in sledili 
bojnemu pozivu komunistov 

.27 aprila 1941, komaj štirinajst dni po okupaciji, je biia na pobudo CK KP 
Slovenije ustanovljena v Ljubljani enotno slovenska politična borbena orga
nizacija - Osvobodilna fronta Na ustanovnem sestanku so se zbrali pred
stavniki komunistične partije, krščanskih socialistov, demokratičnega dela 
Sokolov in kulturnih delavcev. Kmalu po tem pa so se ustanovnim skupinam 
OF že leta 1941 pridružile še druge večje in manjše skupine Za vse je bilo 
važno le to, da so pristaši oborožene borbe proti okupatorju Večina tistih 
pa, ki se niso hoteli boriti, se je slej ko prej znašla na strani okupatorja, med 
izdajalci slovenskega naroda. OF je bila ustanovljena kot revolucionarna or
ganizacija in je združila vse slovensko ljudstvo v skupnem boju za osvobo
ditev in ljudsko revolucijo 

Odbori OF so vključevali prebivalstvo v osvobodilno gibanje, zbirali ma
terialna sredstva za partizane in pozivali ljudi, naj stopijo v NOV Prav zato 
se je vrhovni plenum OF, ki so ga sestavljali predstavniki vseh skupin, vklju
čenih v OF že septembra 1941 proglasil tudi za slovenski narodnoosvobo
dilni odbor, SNOO, ki je postal oblastni in ne več samo politični organ 

V OF so imeli vodilno vlogo komunisti, vendar tega leta 1941 niso poudar
jali Spoštovali so načelo, da se je treba izogibati prav vsega, kar bi lahko 
omejevalo širino osvobodilnega boja CK KPS je šele spomladi 1943 pouda
ril svoje vodstvo pri ustanovitvi in razvoju OF, ko je bilo tudi slovenskim ka
toliškim množicam jasno, da brez KP osvobodilnega boja sploh ne bi bilo 

Tako so postala izročila OF korenike, iz katerih raste drevo našega druž
benega napredka V tem izročilu je poroštvo naši srečni prihodnosti in var
nosti, čeprav mnogih ustanoviteljev OF ni več med nami, ostale pa so v naši 
zavesti in našem delu žive njihove besede, njihov zgled in sporočila našim 
narodom Biti moramo trdni in složni, da bomo lahko nadaljevali njihovo, ne
koč tako težko začrtano pot 

OSNOVNA ŠOLA » 8 TALCEV« 
JASNA JERNEJČIČ, 8 c 

4. ANTON JERNEJČIČ - Rodil se je 29 9 1924 Leta 1962 je ustanovil 
Majhno konfekcijsko obrtno delavnico z 10 delavci. Ustvarjena sredstva so 
Pod njegovim vodstvom vlagali v razvoj DO, ki je omogočala zaposlovanje 
i n socialno varnost zlasti ženskam Danes dela v sodobni tovarni 138 delav
cev. Kolektiv dosega ugodne poslovne rezultate in je med boljšimi v Slove
nji in Jugoslaviji S svojim dolgoletnim prizadevnim delom je tovariš Jernej-
Cič prispeval k razvoju DO in tako posredno celotne družbeno politične 
skupnosti 

2. LOGAŠKI OKTET - Logaški oktet praznuje letos 10-letnico svojega iz
redno plodnega delovanja Ustanovljen je bil z namenom, da goji slovensko 
narodno, umetno, jugoslovansko in svetovno zborovsko pesem Imel'je nad 
280 nastopov in več kot 30 samostojnih koncertov Ponesel je glas o logaški 
Pevski kulturi po Sloveniji, pel je na Reki, v pobratenem Gacku in na Koroš
kem Logaški oktet je skupaj z okteti lesne industrije Slovenije posnel dve 
Plošči, dvoje TV oddaj, več radijskih posnetkov in veliko ploščo z revolucio-
narnimi in delavskimi pesmimi Na svoji zemlji Oktet daje s svojim delom iz 
'edno pomemben prispevek h kulturni dejavnosti v občini 

5- MARIJA PETKOVŠEK - Rodila se je 8. 12 1927 V svojem dolgoletnem 
v*Oojnoizobraževalnem delu je posvečala vso skrb mladini Pomemben pri
spevek daje s svojim delom tudi na področju štipendijske politike in poklic
n a usmerjanja mladine Aktivno deluje na samoupravnem in družbenopo-
'ititnem področju v osnovni šoli, kakor tudi v različnih organih občine in re-
Publike. 
( Knjižne nagrade za najboljše spise na temo »40 let OF« so prejeli učenci 
|- JUBA MEZE, OŠ E Kardelj. BOJANA SLOKAN. JASNA JERNEJČIČ, BOJA
NA FURLAN in MARTINA ŠEMROV, OŠ 8 talcev Objavljamo enega od na
sajenih spisov 

ZANIMA 
- — N A S 

Zakaj se nI napeljan telefon v krajevno skupnost Laza? 

Delegat KS Laze 

V naslednjem srednjeročnem obdobju smo se zavzemali, da bi v načrtih 
za leto 1981 upoštevali tudi napeljavo telefona v KS Laze in pristopili k za
četnemu investiranju razvoja omrežja Ker pa nismo zagotovili ustreznih fi
nančnih sredstev za razširjeno reprodukcijo, je predvideno omrežje PTT vo
dov šele v letih 1982/83 Priključek v KS Laze ni možen iz obstoječe cen
trale do Broda, kjer poteka kabelska izvedba, in propustnost tega kabla ni 
večja Potekali so že razgovori o združitvi sredstev v okviru občine in o udar 
niški akciji, da bi te izkope opravili in zamenjali kable Ta dela naj bi opravili 
1982 leta, najkasneje v začetku 1983 leta. 

Viktor Krmavnar, preds IS 
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Obvestilo urednika 
V zadnjem času prihajajo nekateri dopisi iz vseh koncev naše 

občine To je vsekakor razveseljivo Velikokrat pa ne vemo, kdo 
jih je poslal. Zavzemamo se namreč, da je vsak članek podpisan 
Nemalokrat pa pridejo pritožbe na račun nepravilnosti v naših kra
jevnih skupnostih ali delovnih organizacijah Pisci besedil se skri
jejo za oznakami »občani« ali »krajani soseske« in podobno Takih 
besedil ne bomo objavljali Že večkrat pa smo opozorili tudi na 
rubriko ZANIMA. NAS. v kateri odgovarjamo na vsa vprašanja, ki 
jih lahko pošiljate neposredno na uredništvo Logaških novic Po
skrbeli bomo, da dobite odgovor, seveda pa mora biti tudi vaše 
vprašanje podpisano Mislim, da živimo v družbi, v kateri lahko 
vsakdo postavi vprašanje javno in zahteva nanj tudi javen odgo
vor. V uredništvu zahtevamo podpis obeh Še naprej pričakujemo 
vaš odziv! 

Urednik 
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NAŠIH DESET LET 

Tovarna VALKARTON je bila zgrajena v letih 1970 in 1971, te dni pa po
teka 10 let. odkar je začela s proizvodnim delom Deseta obletnica te tovar
ne ni pomembna samo za ta kolektiv ampak je to jubilej za naSo širšo druž
beno skupnost, saj je takrat pomenila tudi začetek tovrstne proizvodnje v 
naši republiki 

NOVA TOVARNA NA LOGAŠKEM POLJU 

V letu 1969 so se predstavniki naše občine začeli dogovarjati za izgradnjo 
še ene tovarne v tem kraju Gradnjo tovarne je narekovala potreba po novih 
delovnih mestih, ker se je razmeroma veliko naših občanov vozilo na delo 
v druge občine, precej pa jih je tudi čakalo na prvo zaposlitev Da bi zago
tovili nova delovna mesta, so bili zainteresirani tudi predstavniki gospooar-
stva 

Ob iskanju različnih možnosti se ie našla varianta za izgradnjo tovarne 
embalaže KTL se je namreč že več let prej pripravljala na takšno odločitev, 
ni pa imela dokončno izbrane lokacije 

Naši predstavniki so uspeh najti skupen jezik s KTL in DO Slovenijales. da 
bi ti dve organizaciji z združenimi sredstvi zgradili tovarno, ki naj bi zaposlila 
okrog 200 do 250 delavcev 

Vodilni delavci KLI. ki so sodelovali pri skupnih prizadevanjih občinske 
skupščine, so zagotovili, da bodo pomagali pri odplačevanju inozemskih de
viznih kreditov, KZ Logatec pa je občini odstopila del zemljišča na Logaš
kem polju, da ga je le ta lahko ponudila investitorjema za gradbeno parcelo 
Predstavniki vseh gospodarskih organizacij so zavestno odstopih del sred
stev rezervnega sklada občini, ki so bila potem namenjena za delno kredi
tiranje te izgradnje 

Po sprejemu odločitve, pri obeh investitorjih je tudi občinska skupščina v 
razmeroma kratkem času in po hitrem postopku uredila vse formalnosti, da 
je prišlo do končne odločitve o izgradnji tovarne valovite lepenke in emba 
aže Pred občinskim praznikom leta 1970 je bila tovarna zakoličena in s tem 
gradnja tudi uradno začeta 

GRADNJA TOVARNE Z ZDRUŽENIMI SREDSTVI 

Občina Logatec je k izgradnji prispevala okrog 7 ha veliko gradbeno par
celo (brezplačno) in 1 500 000 din kredita iz sredstev rezervnega sklada 
gospodarskih organizacij Preostala investicijska sredstva, ki naj bi po pred 
računu znašala cca 41 000 000 din sta v razmerju 60 % (KTL) in 40 % (Slo
venijales) zagotovila investitorja iz lastnih in bančnih virov Oba investitorja 
sta torej našla skupen interes za to izgradnjo, katere cilj je bil za KTL osvo
jitev novega proizvodnega programa, za Slovenijales pa prodaja tudi tovr
stnih izdelkov Za Valkarton torej velja ugotovitev, da je bil med prvimi to 
varnami. ki so bile zgrajene z združenimi sredstvi dveh ali več DO Investi
cijski program je v prvi fazi predvideval proizvodnjo 20 000 ton valovite le
penke m embalaže v prostorih s cca 10 300 m' in s približno 250 zaposlenimi 
delavci 

Program, ki sta ga oba investirorja sprejela, je realiziral poseben poslovni 
odbor, sestavljen iz predstavnikov obeh investitorjev Prei kot v enem letu 
je bila zgradta gotova, v dobrem letu pa je v tovarni stekla tudi proizvodnja 

PRVA TOVARNA VALOVITE LEPENKE V SLOVENIJI 

V drugi polovici leta 1971 |e bila tovarna dograjena, oprema montirana, 
prvi delavci pa so na delovni praksi v drugih tovarnah tudi že pridobili po
trebno strokovno znanie V nekaj mesecih poskusne proizvodnje so si tudi 
ostali delavci pridobili potrebno znanie m ob koncu leta 1971 je tovarna tudi 
uradno začela z redno proizvodnjo 

K takratnim šestim proizvajalcem valovite lepenke se je kot sedmi pridru
žil še Valkarton Že v prvem poslovnem letu se je ta kolektiv na slovenskem 
tržišču uspešno uveljavil 

Proti vsem pričakovanjem je bila dosežena letna proizvodnja količina 
13 300 ton valovite lepenke in embalaže, to pa je bilo celo več, kot so takrat 
delale nekatere starejše tovarne Ob tem je treba povedati, da je prodaja 
lahko hitreie stekla, ker je imela zaradi bližine kupcev nižje cene in ker se 
je tovrs'ria embalaža v tem času zelo hitro uveljavljala v zameno za leseno 
m druge vrste embalažo 

NADALJEVANJE GRADNJE IN DOPOLNITEV OPREME 

Že po dveh letih je tovarna dosegla in celo presegla letno proizvodnjo, ki 
je bila predvidena z investicijskim programom, saj je bilo v poslovnem letu 
1973 proizvedeno že 21 900 ton Zato se je bilo treba odločiti za gradnjo II 
faze ah za stagniranje na prvotno predvideni količini 

Z ozirom na dejstvo, da je bil stroj za proizvodnjo valovite lepenke nabav
ljen iz druge roke in je pred tem že cca 25 let deloval v Italiji, je bilo treba 
predvidevati možnost večjih ah manjših okvar in zastojev Zato je v letu 1974 
prišlo do odločitve, naj se nabavi nov moderen stroj, ki bo omogočil ustrez
no povečanje proizvodnje, predvsem pa zagotovil nemoteno delo tudi v pri
meru okvare na starem 

V letih 1975 m 1976 se torej nadaljuje izgradnja cca 2 000 m' nove po
vršine ter nabava in montaža novega osnovnega stroja V istem času so bili 
nabavljeni tudi nekateri sodobnejši predelovalni stroji, urejena pa je bila tudi 
okolica tovarne (asfalt, zelenica) šele z dograditvijo II faze. vključno z do
polnitvijo opreme, je delovnemu kolektivu zagotovljena normalna možnost 
razvoja in rasti proizvodnje 

Vse to se je dogajalo v času. ko je bilo možno proizvodnjo povečevati v 
skladu s planom, ki je bil vsako leto sproti oblikovan Probleme nabave su
rovin takrat še ni bilo in tudi prodaja je bila vedno dovolj uspešna Zato so 
postajah delovni in skladiščni prostori pretesni in kolektiv se je odločil za Se 
enkratno razširitev skladiščnih prostorov in pokritega prostora pred skladiš
či V tretji fazi je bilo zgrajeno še 6 400 m 1 pokritih površin 

Po dokončani I 
vršine 

fazi izgradnje ima tovarna skupno 18 700 m 1 pokrite po-

NARAŠĆANJE PROIZVODNJE 

Proizvodnja je od prvega leta dalje redno naraščala in sicer od 13 300 ton 
v prvem letu na 40 000 ton v devetem letu To pomeni, da je v desetih letih 
proizvodnja kar 3 kratno povečana Rast proizvodnje je v posameznih letih 
sicer različna ker pa v glavnem ni odvisno od delovnih ljudi temveč od stanja 
na tržišču Zato so bila v minulih 10 letih različna nihanja v količini proizvod
nje, to pa predvsem zaradi prevelikega ali premajhnega povpraševanja po 
teh izdelkih 

Zadnji dve leti je količina proizvodnje odvisna od možnosti nabave suro
vin. Zaradi tega je včasih dela preveč in odločiti se je treba za nadurno delo 
kar pa seveda pomeni delo ponoči, ob sobotah ah celo nedeljah V obratnih 
primerih, vendar mnogo slabše, je takrat, ko zmanjka naročil, še slabše P« 
takrat, ko je naročil in torej dela dovolj, zmanjka pa surovin V zadnjih dveh 
letih je bilo tako kritičnih trenutkov kar precej, včasih se je bilo treba odlo 
čati za delne dopuste posameznih delovnih skupin, enkrat pa so morah na 
enotedenski obvezni dopust skoraj vsi delavci Valkartona Vsi delavci te to
varne se bolj ah manj zavedajo, da je za normalno delo treba poleg ustrezne 
opreme in delovnih ljudi tudi ustrezen material 



I N V E S T I C I J S K O V L A G A N J E V D R U G E O Z D 

Razen investicijskih naložb v našo dograditev in odplačilo anuitet za prvo 
'azo izgradnje smo v minulih letih skrbeli za razširitev materialne osnove 
dela v pravem pomenu besede Tako smo po svojih možnostih s sredstvi po
magali pri izgradnji tistih DO, ki skupaj z nami predstavljajo reprodukcijsko 
celoto Že v letu 1974 smo prvič sodelovali pri delni sanaciji strojne opreme 
TSCIP PlaSki z 1 000 000 din. leta 1978 pa smo v to tovarno vložili cca 
9000 000 din Leta 1977 smo v investicijske naložbe Papirnico Količevo vlo
žili 10 000 din. leta 1980 in 1981 pa v FOPA Vladičin Han cca 8 000 000 din 
V ZTP Zagreb smo letos vložili 14 000 000 din v BIGZ Beograd pa 25 000 000 
din v tem srednjeročnem planu predvidevamo investicijska vlaganja se en
krat precej večje naložbe v Plaski in tudi v Kombinat Belišče ter v TOZD Le
penka TržiC Vse nase naložbe v druge TOZD in DO so kvalitetna investicijs
ka sredstva, naložena z namenom, da bi si zagotovili zadostno in pravočas
no dobavo surovin za naše normalno delo 

O S E B N I IN D R U Ž B E N I S T A N D A R D 

Razen skrbi za redne in primerne osebne dohodke delavcev je bilo kmalu 
Po začetku dela poskrbljeno za organizirano prehrano med delom Tako je 
kar dobro organizirana kuhinja za pripravo toplega obroka, zaradi poveča
nega števila zaposlenih pa postaja pretesna in bo treba misliti na izgradnjo 
novih prostorov 

Ob začetku dela v tovarni m bilo nikogar, ki ne bi imel rešenega stanovanj
skega vprašanja Vzrok za to je predvsem v tem. da so bili prvi delavci to
varne v glavnem mladi ljudje V desetih letih se je stanje spremenilo tako da 
smo že doslej poskrbeli za dodelitev družbenega stanovanja družinam 18 
naših delavcev Razen tega smo samo v zadnjih 5 letih 134 prosilcem odob 
rili skupno 27 000 000 din stanovanjskih kreditov To pomeni, da je poprečno 
dobil vsakdo po 200 000 din stanovanjskega kredita 

Za letni dopust ob morju razpolagamo z dvema triposteljnima sobama v 
Počitniškem domu KTL m z 9 stanovanjskimi prikolicami To pomeni, da ob 
primernem razporedu od 15 junija do 15 septembra lahko razporedimo na 
dopust 100 družin naših delavcev 

Z D R U Ž E N I V T R D N O IN U S P E Š N O D O 

Od leta 1971 do 1974 je bil Valkarton obrat KTL s posebnim finančnim ob
računom, vodila pa sta ga direktor obrata m poseben poslovni odbor, ses 
tavljen iz predstavnikov obeh sovlagateljev 

Leta 1974 se je KTL organizirala kot DO z več TOZD. ena izmed njih pa 
le postala tudi tovarna Valkarton V tem času sestavlja TO KTL skupno 9 
TOZD m DSSS. skupno pa je v DO zaposlenih okrog 2400 delavcev Cela 
KTL bo v tem letu dosegla cca 3 500000 000 din celotnega prihodka in ok 
rog 300 000 000 din ostanka čistega dohodka za sklade Mnoge težave in 
Probleme ki nastajajo ob vsakodnevnem delu. lažje rešujemo v tako trdno 
organizirani DO. kot bi jih sicer Prav zaradi tega smo v preteklosti lahko hit-
re|e dogradili tovarno, veliko lažje in uspešneje kot drugi naši partnerji pa 
tudi združujemo sredstva za skupne naložbe v druge TOZD in DO 

KTL in njene TOZD si skupaj prizadevamo, da bi se DO povečala in raz
širila tudi preko meja nase republike Tako bomo postali Se močnejši in us-
Peinejl i posebno v pogledu zagotavljanja surovin 

K A J P R E D S T A V L J A M O V NAŠI OBČINI IN V J U G O S L A V I J I 

Logaška |avnost pozna Valkarton kot organizacijo kjer se dobro gospo 
dan in nima skoraj nobenih težav Ob tem moramo povedati, da je težav ved
no dovoli da pa jih z lastnimi močmi skuSamo reševati na čimmanj boleči 
način Med DO logaške občine spada Valkarton gotovo med tiste ki so za 
dnja leta uspešno poslovale 

V jugoslovanskem merilu je Valkarton med skupno 14 enakimi tovarnami 
uvrščen takole 
- po velikosti pokrite površine na 3 mestu. 
- po količini letne proizvodnje na 2 mestu. 
- po produktivnosti na 1 mestu. 
- po izkoristku materiala na 1 mestu. 
- po višini povprečno izplačanega OD na 1 mestu 

N A Š G O S P O D A R S K I R E Z U L T A T V L E T O Š N J E M P V L L E T J U 

Ob primerjanju rezultatov gospodarjenja v I polletju 1981 z vidika ustvar 
jenega dohodka in čistega dohodka ugotavljamo, da smo. kljub izrednim te 
žavam v oskrbi z materialom in celo 5 dnevnem dopustu, dovolj dobro gos 
podarili 

Celotni prihodek je dosežen v višini 604 168 000 din oz 50 \ več kot v 
enakem obdobju lani. 

dohodek znaša 168 153 000 din. oz 38 % več kot lani. za OD delavcev 
smo namenili 33 305 000 din. oz 15 % več kot lani 

ostanek čistega dohodka za sklade pa znaša 97 402 000 din oz 114 % 
več kot lani 

Dobri rezultati I polletja nas ne uspavajo, saj se zavedamo da se pogoji 
gospodarjenja še zaostrujejo Zavedamo se. da se bomo tudi v bodoče sre 
čevali s težavami in bomo morali vlagati še večje napore v iskanju notranjih 
rezerv v večji produktivnosti zmanjševanju izmeta in tudi boljši organizaciji 
dela 

Vinko Haložan 

P O D E L J E N A P R I Z N A N J A DS V A L K A R T O N 

Delavski svet TOZD Valkarton je ob praznovanju 10 letnice podelil 
I Za izjemne zasluge pri izgradnji tovarne 

ZLATO PLAKETO VALKARTON 
1 Kartonažni tovarni Ljubljana 
2 Slovenijalesu Ljubljana 
3 Skupščini občine Logatec 
4 Francu Župančiču takratnemu gen direktorju KTL 
5 Antonu Petkovšku. takratnemu gen direktorju Slovenijales m 

6 Vinku Haložanu. takratnemu predsedniku Skupščine občine Logatec 

II Za zasluge pri gradnji in razvoju tovarne 

SREBRNO PLAKETO VALKARTON 1 Kmetijski zadrugi Logatec 9 Anici Vahčič 
? Kombinatu lesne industrije Logatec 10 Dušanu Žagarju 
3 Bojanu Buncu 11 Marjanu Cafu 

dr Mirku Fmderlu 12 Gregorju Irtu 
5 Petru Trnovcu 13 Stanetu Jeločniku 
1 dr Tihomirju Kavčiču 14 Davidu Bogataju 
7 Jožetu Rajglu 15 inž Jožetu Novaku 
I inž Branimirju Teršarju 16 dipl inž Cirilu Ogrinu 

11 1 Za vestno m požrtvovalno dele ter delovanje v organih upravljanja m 
družbenopolitičnih organizacijah 

BRONASTO PLAKETO VALKARTON 
1 Albinu Merlaku 

Andreju Trpinu 
Antonu Nagodetu I 
Mariji Celarc 
Janezu Erženu 
Mar/anu I *>narčiču 

IV Za vestno in požrtvovalno delo ter delovanje v organih upravljanja in 
družbenopolitičnih organizacijah je DS predlagal 13 delavcev za dodelitev 
državnega odlikovanja. 20 delavcem pa je podelil knjižne nagrade 

7 
8 
9 

10 
11 

Vinku Ferenčaku 
Valentinu Rupniku 
Andreju Sirci 
Milanu Možmi 
Marjanu Skubicu 



Razvide prapora »IGD« Valkarton 

Zastavonoša z novim praporom) 

Pred tremi leti smo v naši tovarni ustanovili lastno gasilsko društvo, ven
dar kot najmlajša gasilska organizacija v občini še nismo imeli svojega pra
pora Želja vseh članov društva je torej bila - imeti svoj prapor Na sloves
nost, kije bila v nedeljo 28 avgusta 1981 pred Narodnim domom v Logatcu, 
smo ob prisotnosti štirinajstih gasilskih društev iz naše in drugih občin razvili 
svoj prapor 

Direktor TOZD tov Haložan je v govoru opisal kratko, toda pestro pot 
društva in še posebej opozoril na to. da smo se za ustanovitev društva od
ločili zavestno in načrtno, zavedajoč se pomena takšne prostovoljne orga 
nizacije, katere osnovni namen je čuvanje splošne družbene imovine, ki nam 
je zaupana Sodelovanje gasilske organizacije predstavlja, v vsakem trenut 
ku pomemben del družbene samozaščite, zaradi česar mora biti organiza
cija dobro usposobljena in pripravljena za posredovanje v primeru požarov 
ah drugih elementarnih nesreč 

V naše gasilsko društvo je včlanjenih 15 % zaposlenih, kar je občutno pre
malo in tako smo si zadali nalogo, da bomo v prihodnjem obdobju razširili 
svoje vrste in tako čimvečje število delavcev usposobili za rokovanje z ust
reznimi aparati in gasilskimi napravami V samem društvu imamo strokovne
ga kadra dovolj, tako da zadana naloga ne sme ostati le na papirju, temveč 
se mora realizirati popolno v obliki, kot smo jo začrtali 

Prapor je razvil predsednik delavskega sveta TOZD Valkarton tov Pore-
doš. prvi zastavonoša pa je po svečani zaobljubi predsednika društva tov 
Bolčine pozdravil vse prisotne prapore 

Delavci naše temel|ne organizacije, občani, delovne organizacije in gasil
ska društva so darovali 27 zlatih in 10 srebrnih žebljičkov, spominske trako
ve pa so podarili TOZD »Lepenka- Tržič in IGD Lepenka (s tem društvom 
smo tudi pobrateni), KTL Ljubljana. SAP Viator - TOZD Tovorni promet, 
Gradnik Logatec in Gasilsko društvo Dolenji Logatec 

Po razvitju prapora je bila razglasitev rezultatov tekmovanja gasilskih 
društev, ki bo v bodoče postalo tradicionalno Največ znanja in usposoblje
nosti pri reševanju ponesrečencev, gašenju požarov in rokovanju z gasilski 
mi aparati ie pokazala ekipa gasilskega društva Dolenji Logatec II, ekipa na
šega društva in prva ekipa gasilskega društva, prve tri ekipe so prejele lično 
izdelane pokale, ostale ekipe pa priznanja 

Ob zaključku slovesnosti se je predsednik društva zahvalil vsem prisotnim 
gailkam. gasilcem in občanom za udeležbo na slovesnosti, še posebno za
hvalo pa je izrekel Gasilskemu društvu Dolenji Logatec, za nesebično in 
vsestransko pomoč pri organizaciji svečanosti ob razvitju prapora in povabil 
vse prisotne na gailsko veselico, ki jo je pripravilo Gasilsko društvo Dolenji 
Logatec 

IGD Valkarton 
NA POMOČ! 

Kako smo gospodarili 
Za nami je polovica poslovnega leta 1981 
Ob koncu prvega 3-mesečja smo razpravljali o razmeroma skromnih re 

zultatih - temu ie" sicer že kar po pravilu tako - polletni obračun pa kaže 
ugodnejšo podobo V KLI že po tradiciji na vso moč poskušamo kar najbolje 
zaključiti vsako poslovno leto celo tako dobro, da nam zato v prvi četrtini 
naslednjega pojenjuje »sapa- Tako bi preprosto mogli oceniti naše skupno 
ravnanje, katerega posledica je včasih že kar nerazumljivo nihanje rezulta 
tov gosDodarjenja. ki jih zajemamo in prikazujemo s posameznimi (penodič 
nimi) otračuni 

Polletni rezultati nam kažejo rahlo zaostajanje za količinskim planom, dasi 
smo vložili veliko naporov za niegovo izpolnitev Spopadali smo se s števil 

Okna - pomemben delež proizvodnje KLI 

nimi objektivnimi težavami Oskrba s surovino in reprodukcijskimi materiali 
z domačega trga se je kolikor toliko uredila šele v drugem četrtletju, dotle) 
pa smo se hudo otepali s pomanjkanjem suhega lesa. stekla pri proizvodnji 
oken - če omenimo le največje Ob tem pa so še cene čezmerno rasle Te 
motnje v preksrbi so odločilno vplivale na izpolnjevanje plana 

Uspeh poslovanja kaže ugodnejšo podobo, saj smo presegli načrtovani 
dohodek za .13. čistega za 14 in akumulacijo za poslovni sklad kar za 43 % 
Poprečni mesečni OD rastejo v mejah družbenega dogovora o usmerjanju 
in razporeditvi dohodka in resolucije SRS 

Danes se mnogo govori, da je treba izvoz povečati zaradi izboljšanja zu
nanjetrgovinske bilance Lahko rečemo, da smo tudi mi prispevali delež k 
temu izboljšanju, saj smo izvozili 16 % več kot smo načrtovali in 53 % več 
kot v enakem obdobju lani To velja za dinarsko vrednost izvoza Dolarska, 
ki znaša 4,4 mio S pa je enaka lanskoletni Povejmo še. da smo izvozili več, 
vendar rezultat še n zajet v obračunu, ker so bili izdelki na poti do kupca 
in bodo plačani v naslednjem obračunskem obdobju 

Od 22 proizvodnih DO članic SOZD Slovemjales smo v izvozu na konver
tibilno področje na prvem mestu To tržišče je zahtevnejše saj zaradi močne 
konkurence ni mogoče doseči cen. ki bi nam pokrivale stroške proizvodnje, 
kar pa je mogoče dosegati na klirinškem V celotnem prihodku predstavlja 
izvoz 30 %. do konca leta ga nameravamo še povečati tako. da bi znatneje 
presegli načrtovani izvoz in bi s tem pridobili še večjo stimulacijo ki nam jo 
obeta družba 

Planirani uvoz je dosežen le 38 % Z izvozom pokrivamo vse potrebe po 
uvozu Presežek razpoložljivih deviznih sredstev prenašamo in odstopamo 
drugim DO. predvsem članicam SOZD pa tudi drugim poslovnim partnerjem 
na podlagi dohodkovnega povezovanja 

Prodaja na domačem tržišču je tekla običajno vendar zasledimo pri pro
dali oken in vrat gradbenim podjetjem že občuten padec manjše je tudi po
vpraševanje zasebnih graditeljev Tudi zaradi tega se bomo morali s temi iz
delki usmerjati na izvoz Zato že intenzivno sodelujemo s trgovino Slovem
jales. ki ima svojo trgovinsko mrežo razpredeno po vsej Evropi Konkurenca 
na evropskem tržišču je močna Temeljni pogoj za našo konkurenčnost |e 
izključna uporaba domače surovine (les iglavcev) uvoženi les |e dražji za"l 
je treba tudi odšteti težko pridobljene devize Zato pa je nujno da se ustavi 
izvoz domačega lesa 

Zaradi perspektivnega zmanjševanja zalog lesne surovine se delno preus
merjamo v predelavo kovin, v proizvodnjo strojev za obdelavo lesa Proiz
vajamo nekaj vrst strojev za lesno industrijo s čimer prispevamo k zmanj
šanju uvoza strojne opreme in to celo iz zahodnoevropskih držav TOZD 
E S O ki se je vsa leta ukvarjala izključno z vzdrževanjem m popravili (stare
ga) strojnega parka, je delno prešla v proizvodnjo strojev, ki jih ne plasira 
samo na domačem ampak tudi na širšem evropskem tržišču V letošnjem 
polletju je prvič ustvarila svoj poslovni sklad na podlagi zunanje realizacij 
in realizacije v izvozu ki je sicer skromna, vendar je presegla načrtovano 

Investicijska vlaganja teko po načrtu, vsa letos začeta bodo leseni dokon
čana Novih investici| letos nismo načrtovali Skladno s srednjeročnim pla
nom predvidevamo vlagati predvsem v razvoj kovinske dejavnosti in v reše
vanje energetike Skrbi nas le. če bodo tudi druge lesarske delovne orga 
nizacije tako disciplinirane in se bodo odrekle novim vlaganjem v že tako 
prevelike zmogljivosti Zato je prav. da se je v naši sestavljeni organizaciji 
ustanovil odbor za usklajevanje investicij Ustanovljene so tudi komisije na 
nivoju občin in republik ki bodo pretehtale vsako investicijo, preden se bo 
začela uresničevati Povečane zmogljivosti bi nam odžirale že tako in tako 
manjkajočo surovino in s tem zmanjševale produktivnost dela na uvoz su
rovine iz sosednjih republik pa moremo računati le še nekaj let Razvoj pred
elave lesa v teh republikah tam je tudi dovolj cenene delovne sile sko
koma raste in bo pri nas omejil nadaljnjo predelavo Preostane nam samo 
eno iz razpoložljive lesne mase usmerjati razvojno pot k VIŠJI stopn|i pred 



ilave lesa V naSi TOZD Drobno pohištvo proizvodnjo kolonialnega pohištva 
že tako usmerjamo 

Zavedati se moramo, da smo že v prvem letu srednjeročnega obdobja ki 
nam bo postavljalo težje pogoje gospodarjenja Zaostriti bomo morali ures 
niCevanje vseh ukrepov, ki nas bodo vodili k uspešnejšemu gospodarjenju, 
predvsem programirati take proizvode, ki bodo ob dobrem delu prinašali 
veC dohodka, z njim pa tudi odpirali stvarnejše delitvene in reprodukcijske 
možnosti 

Kljub zelo dobrim rezultatom poslovanja, kakršnih KLI že dolgo ni dose 
Bel. in kljub opisanim težavam, pa je le pretežno od nas samih odvisno, kako 
bomo poslej uresničevali gospodarski naCrt Iz tarnanja nad zunanjimi teža 
vami ne bomo iztržili nobenega dohodka1 S prizadevnim delom, z uresniče
vanjem sprejetih ukrepov, sicer že nič kolikokrat zabeleženih, moramo so
delovati vsi delavci kolektiva 

Z ustreznejšo organizacijo dela. predvsem pa s pravilnim vodenjem in od
govornim delom vseh vodstvenih in vodilnih delavcev, bomo dosegli še bolj 
»a rezultate 

Razmišljajmo in predlagajmo ter uresničujmo ideje, ki nas bodo vodile k 
boljšemu učinkovitejšemu delu. k ustvarjanju prihrankov na delovnih mestih 
in tako k ustvarjanju vešjega dohodka 

vd DIREKTORJA DO 
Dušan DOBNIK dipl inž 

dohodek na de lavca 178 000 din (veCji za 49 %) 
čisti dohodek na de lavca 138 000 din (večji za 35 %) 
čisti OD na de lavca 9 900 din (večji za 34 %) 

Povedat i pa je treba dovolj naravnost tudi to, da je imel Gradnik 
v prvem polletju dokaj težavno stališče pri nenavadno velikih zalo
gah, skoraj 34 mili jonov jih je bilo Deloma gredo zaloge na rovaš 
nedokončane proizvodnje (začetek nove stanovanjske soseske, 
stanovanjsko-poslovni blok v Rovtah, de loma cevovodi in kanal iza
cija), nekaj pa na račun zalog že zgrajenih stanovanj Do pretiranih 
zalog zgrajenih stanovanj je prišlo predvsem za delj tega, ker se je 
Gradnik kot proizvajalec za trg ravnal po samoupravnih dogovor ih 
glede proizvodnje stanovanj, vzporedno s tem pa je verjetno bila 
premalo samoupravno organizirana stran uporabnikov in tako ni us
pela zagotovit i ce lov i tega odkupa stanovanj Vendar v zadnjem 
času se prodaja stanovanj počasi odvija In bodo zaloge prešle v 
normalne okvire, tako da ne bodo moti le ce lo le tnega poslovnega 
uspeha 

Maš 
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Gradnik sredi leta 81 

Za Narodnim domom se ža slutijo obrisi stanovanjskega bloka 

Če upoštevamo zaostrene okolnost i gospodarjenja in dobršne 
V r e m e n s k e nevšečnosti letošnjega I četrt let ja, potem sploh smemo 
trditi, da je bilo poslovanje do sredine leta dovolj uspešno Planirano 
Realizacijo ie Gradnik presege l za 10 %, dohodek za 4 %, planirani 
UD p a za 1 % V obravnavanem obdobju je Gradnik pridobival dohodek 
°b naslednjih gradnjah stanovanjsko-poslovni blok Rovte, sta 
n ovanjsk i blok DB 5-6 v Logatcu, začetek stanovanjske soseske S-
1 za Narodnim domom, zadružne vrstne hiše za Arjem, zunanje ure
ditve v sosesk i S-11 , zaklonišče, dozidava šole Edvard Kardel j , čis
tilna naprava s kanalizaci jo, sekaln ica na KLI, akupolni ln ica in nad-
s ' rešk i v Valkartonu pa še več drobnih del. 

Polletni obračun kaže, da je bilo pr ihodka nekaj nad 80 mili jonov 
dinarjev oz za 59 % kot v primerjavi z enakim lanskim obdobjem, 
dohodka nekaj nad 53 mili jonov dinarjev, oz 32 % več, čistega do
godka nekaj nad 25 mili jonov dinarjev, oz za 28 % več. osebnih do
godkov pa je bilo izplačanih nekaj manj kot 15 mili jonov dinarjev oz 
*2 % več kot v enakem lanskem obdobju 

Za »sklade« (skupna poraba, stanovanjski, rezervni in poslovni 
s klad) so delavc i namenil i nekaj manj kot 10 mili jonov dinarjev, od 
' e 9 a za poslovni sklad nekaj nad 7 mili jonov dinarjev Morda je prav, 
da povemo, da poslovno uspešnost dokazujejo tudi naslednji trije 
kazalci: 

• 

KZ Logatec v prvem polletju 

Kmet i jska zadruga Loga tec je v prvem pol let ju. letošnjega leta 
poslovala, glede na zaostrene pogoje gospodarjenja, uspešno, ozi 
roma bolje povedano, zadovol j ivo Plan za obravnavano obdobje je 
bil dosežen in presežen Finančno gledano je bil plan presežen, 
medtem ko je fizični obseg proizvodnje nekol iko pod planom Pred
vsem velja to za delovno enoto žaga in zadružne enote Delovna 
enota žaga ni doseg la planiranega f izičnega obsega proizvodnje za
radi zmanjšanja števila de lavcev v tej enoti, sorazmerno visoke od
sotnosti de lavcev zaradi bolniškega staleža in preusmeritve dejav
nosti žage v uslužnostni razrez zasebn ikom in OZD v tem obdobju 
Delovne enote desti larna. gozdarska dejavnost (SLP) in transport so 
doseg le planirani obseg proizvodnje, oz i roma real izaci jo uslug V 
okviru plana za leto 1981 je tudi trgovina 

Pogoj i gospodarjenja v kmetijstvu se v primerjavi z lanskim letom 
niso izboljšali Temu pr imeren je tudi porast kmeti jske proizvodnje 
Prireja mleka (oddaja) je s icer v minimalnem porastu v primerjavi z 
lanskim letom in ob polletju še v okviru plana Ob četrt let ju se je ko
ličina oddanega mleka povečala za 5 %, ob polletju pa je bil porast 
samo Se 3 % 

Obstaja upravičena bojazen, da se bo trend padanja oddaje mle
ka nadaljeval še v drugem polletju 

Oddaja pitane govedi je v primerjavi z lanskim prvim pollet jem 
padla za 23 % Naša ocena je, da se stalež govedi ni zmanjšal To po
trjujejo tudi statistični podatki iz popisa živine v začetku letošnjega 
leta Padla je intenzivnost pitanja Zaradi občutne podražitve moč
nih krmil jih kmetje krmijo manj Temu pr imeren je tudi prirast pitan
cev na krmni dan in podaljšana reja in pitanje govedi Oddaja govedi 
pa je tudi sezonskega značaja Odvisno je od kol ič ine osnovne krme 
in pa tudi cene Upamo, da se bo stanje do konca leta izboljšalo 
Verjetno pa to niso edini vzroki G lede pogojev gospodarjenja bi 
omenil i še to, da v lanskem letu ni bilo ustreznih gnojil za dognoje 
vanje Prav tako ni bi lo do konca leta m v začetku letošnjega leta 
dovolj mineralnih gnojil za osnovno gnojenje trav in pol jščin Močno 
pa je porast la tudi cena Pomanjkanje gnojil in zadnje čase tudi kr 
mil ter nesorazmerje cen med repromater ia lom in pridelki niso os
nova za real izaci jo letnega in srednjeročnega plana v živinorejski 
proizvodnji Opazno pa je, da se kmetje v smislu večanja samoos 
krbe, usmerjajo v pol jedelsko proizvodnjo Več površin je že pod žiti 
in okopavinami Trenutno stanje tudi podpira takšno usmeritev 

Iz povedanega sledi, da je nujna intervencija v obliki regresa iz 
sredstev sklada za pospeševanje kmetijstva za dvig živinorejske 
proizvodnje Le tako bomo dosegl i cil je, ki smo jih zastavil i v tem 
srednjeročnem obdobju v naši zadrugi in občini. 

K M E T I J S K A Z A D R U G A L O G A T E C 
Dušan de Gler ia 
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NOVICE 

Letošnje polletje Konfekcije 
4 aprila 1981 |e poteklo 20 let, kar se je ustanovilo pod|et|e Konfekcija 

Logatec Vsem občanom je že znano njeno skromno rojstvo, pa vendar je 
Konfekcija vseskozi poslovala uspešno, četudi dostikrat na račun osebnih 
dohodkov Tako za delovni kolektiv niso nič novega tolikokrat izražene be
sede stabilizacije, čeprav bomo tudi mi občutili gospodarske težave, ki so 
in bodo v naslednjem letu še večje 

Konfekcija pa ni dala samo finančnega prispevka v logaški občini, saj je 
v celoti gledano njen delež praktično malo pomemben Prispevala pa je og
romno pri vzgoji mladih deklet, ki jih je vključila v tok dela in discipline, kajti 
v tej panogi je treba biti zelo priden, spričo stalne močne konkurence tudi 
iz drugih republik 

Prepričani smo, da so v podjetjih, kjer so zaposlene naše bivše delavke, 
zadovoljni z njimi 

Pri ustanovitvi obrata v Rovtah je bila Konfekcija zelo prizadeta, saj je iz
gubila izvežbane delavke, ki so v glavnem delale butične obleke, kar pa je 
zelo zahtevno delo Prav tako pa bo še bolj prizadeta z ustanovitvijo obrata 
Iskra v Hotedršici Oba obrata bosta nedvomno dobila velik prispevek od 
kolektiva Konfekcije 

Kljub vsem težavam pa gledamo smelo v prihodnost Saj imamo veliko 
možnosti izvoza na zahtevno zahodnonemško tržišče V letošnjem letu bo 
izvoz podvojen 

Tudi polletni obračun nam potrjuje, da bomo presegli plan za leto 1981 
tako na domačem kot na tujem tržišču 

RAST DOHODKA V PRIMERJAVI Z LANSKIM LETOM 

1980 1981 Inde« 

Celotni prihodek 
Dohodek 
Ostane ČISTI DOHODEK 
Del za osebne dohodke 
Za akumulacijo 

Poprečni osebni dohodek 
na delavca 

34.357 689.95 
14.217.436,10 
12.627.727,15 
6.275.677,65 
5 089 597,00 

46.882 795,60 
19.524 762,20 
16.545.141.45 
9.489.118,25 
6 068.918.40 

9.299.15 

136 
137 
131 
151 
119 

V letošnjem letu pa je Konfekcija dala nadaljnji prispevek k razvoju občine 
Logatec ustanovila je obrat elektrokovine v stari stavbi Konfekcije Z usta
novitvijo te enote se Konfekcija ne misli prekvalificirati, ker ta enota deluje 
v sklopu Konfekcije s skupnim finančnim rezultatom kot enovita delovna or
ganizacija 

Za ta korak se je del organizacija odločila predvsem zato da je v Logatcu 
Se ena možnost zaposlitve, aktivirala pa je prazne prostore v stari stavbi 
Konfekcije po odselitvi SIS 

Trenutno dela v tej enoti 46 delavcev, v kratkem pa bo dobilo svoje delo 
še nadaljnjih 14 delavcev Skupaj je sedaj zaposlenih 164 delavcev Delavci 
v tej enoti so zadovoljni tako z delom, kakor tudi z osebnimi dohodki Pred
nost zaposlitve je delovna organizacija dala predvsem nezaposlenim delav
cem m pa delavcem, ki se VOZIJO na delo v druge občine Novo ustanovljeni 
obrat pa gotovo daje še nadaljnjo možnost razvoja in zaposlitve 

Kolektiv Konfekcija Logatec ob tej priliki čestita vsem občanom Občine 
Logatec k občinskemu prazniku 

Anton Jernejčič 

Srečanje mladih planincev na 
Kališah 

Ob Dnevu mladosti je planinsko društvo Logatec organiziralo srečanje mladih pla
nincev na KahSah pri logatcu in pripravilo dokai pester program Na to srečanie so 
povabili mlade planince iz vseh sosednjih planin planinskih druStev Notranjske in Pri
morske Škoda da |e bil odziv iz teh društev tako skromen Na tem srečanju ie pred
sednik planinskega društva Logatec pozdravil vse navzoče in v govoru osvetlil dejav 
nost planinske mladine ter jih vzpodbudil k nadaljnjemu delu in razvoju mladinskega 
odseka v društvih Nastop mladih planincev in cicibanov je celoten spored dneva zelo 
popestril saj so na tem srečanju prikazali zelo lep uspeh lastnega dela Tudi petja in 
glasbe ni manjkalo v programu proslave saj se je ob glasbi večurno zabavala planin
ska mladina in starejši planinci Omeniti moramo tudi, da so mladi logaški planinci iz
koristili priliko na tem srečanju za razvitje lastnega prapora, ki jim ga |e podarilo Pla
ninsko društvo za njihovo vestno delo pri razvoju mladinskega odseka 

Ne samo mladi, temveč tudi vsi ostali planinci, ki so bih na tem srečanju, čeprav v 
skromnem številu, so se z n|imi veselih ob lepem vremenu na Dan mladosti 

Na tem srečanju mladih planincev smo pričakovali večji odziv in zanimanje od strani 
občanov in ostalih vabljenih planinskih društev Z udeležbo dokazujemo da se zani
mamo za delo in razvoj mladih 

Bodimo v hodeče bolj pozorni do naše planinske mladine ter jo počastimo z našo 
večjo udeležbo ns n|ihovih prireditvah Vabila in lepaki na| ne bodo samo za vpogled 
temveč za vljudno in iskreno vabilo na prireditev Ali bomo v bodoče to uresničili' 

J Ć 

Gasilsko društvo Gorenji 
Logatec Ima novo vozilo 

V današnjih prizadevanjih za uveliavljanje gasilskih poklicnih m prostovoljnih orgs 
nizacii v konceptu splošnega ljudskega odpora ima pomembno mesto tudi oprema 
brez katere je težko pravočasno in učinkovito preprečevati ali zmanjševati škodo na 
družbeni in osebni lastnini ki nastaja ob požarih Gornjelogaški gasilci so pred kratkim 
svečano predali uporabi nevo vozilo TAM ki je posebei izdelano za potrebe hitrega 
in učinkovitega gašenja Slovesnosti predaje avtomobila so se u deležih kar vsi gasilci 
naše občine prišle pa so tudi pniatehske enote iz sosednjih občin Slavnostni govor
nik |e bil predsednik IS SO Logatec Viktor Krmavnar ki je v svo|ih besedah poudaril 
družbeni pomen gasilstva in njegovo mesto v naši družbi Seveda so bile besede isk
rene in |asne. sa| je predsednik, tudi sam aktiven član gasilskih enot Al0|Z Mol|k je s 
ponosom na obrazu vodil ceremonijo okrog predaje Logaški poveljnik je izročil klju
če avtomobila z žel|0 da bi bilo treba v Logatcu čim manjkrat gasiti če pa že da bi 
bih z novo tehnologijo gornjelogaŠKi gasilci Se uspešnejši kot so bih do sedaj V pro
gramu m paradi je sodeloval tudi Pihalni orkester ki je vznesenost trenutka še pove 
Cal Zaželimo vsem gasilcem obilo uspeha pn izpolnjevanju dolžnosti za katere so s« 
odločili prostovoljno s plemenito mislijo da je pomagati družbi in sebi na|plemenite| 
še dejanje 

Primož Sark 

IZ KONFEKCIJE 

Svečani trenutek predaje ključev novega gasilskega vozila 

Podpis pogodbe med Konfekcijo In ETA 

Enajsto že leto izteka se mi. 
ko prišla sem delat med tuje ljudi, 
dekleta in žene od vseh strani, 
a kmalu prijatli postali smo si. 

Sedem let likanja zadosti je blo. 
na tisoče srajc, pižam pod likalnik je slo. 
in norme visoke, da kaj je bilo. 
da novo Konfekcijo postavili smo. 

Šivanje nemških krasnih oblek, 
nitke, volančki. so kot en sam cvat. 
šivilje za stroji trudijo se. 
da bi obleke čim lepše izdelane ble 

Stare sem škarje zamenjala si. 
zbrušene majhne postale so mi. 
dan za dnem strižem. kolikor se da. 
tako bodo moja leta prešla 

M Pečkaj 



Odmev na kritiko v članku Iz 6. 
številke Logaških novic 

V navedeni Številki Novic smo bili deležni »pohvalne« kritike podpisanega 
MAS Podpisani »glasbeni kritik« analizira koncert Društva mladih glasbeni
kov in Glasbene šole. s katero pa se v društvu ne strinjamo Ne nameravamo 
se vmešavati v kritike, ki se nanašajo na Gš, temveč zgolj na Društvo, čeprav 
Se načelno sicer strinjamo s kritiko GŠ (odd trobil) V članku nas predvsem 
motijo navedeni podatki, da ni bil razviden nastop med GŠ in Društvom (Rit
mično fig skupina in majorette) Povezovalka programa je povsem jasno na
povedala konec prvega dela koncerta, v katerem so se predstavili solisti in 
skupine Gš. in pnčetek drugega dela koncerta, v katerem se je predstavilo 
Društvo s svojo dejavnostjo Že iz tega je razvidno, da je kritik premalo po
zorno spremljal koncert NI nam tudi jasno, kaj je hotel s stavkom, da je naš 
mladinski pihalni orkester hotel več, kot je zmogel, oz pokazal Po reakciji 
obiskovalcev koncerta namreč ni bilo čutiti pripomb na izvajani program 
Strinjamo se, da je kadrovska zasedba našega orkestra nepopolna, vendar 
nikakor ni res, da si izposojamo cele instrumentalne sekcije (izjemoma 
Pasi) Pri igranju nam je sicer pomagalo 5 nelogaških godbenikov, ki so naši 
Prijatelji in so nam sami ponudili pomoč, brez kakršnegakoli honorarja 
vprašati pa se je treba, zakaj nam ponujajo pomoč tuji godbeniki, da pa ni 
'nteresa starejšega Pihalnega orkestra Vprašujemo se tudi, zakaj vedno ne-
flativne kritike le za naše Društvo, nikoli pa ne npr za PO, čeprav bi bile mno-
Bokrat vmesne in upravičene Za primer navajamo nastop PO na občinski 
Proslavi dneva OF in Praznika dela Za nas so sporne ugotovitve tudi z or 
Baniziranostjo kulture v občini nasploh Že ob pogledu na delo Zveze kultur 
nih organizacij, katere prvenstvena naloga je verjetno usklajevanje del in so
delovanje med društvi, ne pa predvsem delitev dotacij med društva, ki so 
mnogokrat nerealno razdeljena, vidimo, da tu ni tako, kot bi moralo biti 

Niso nam tudi jasni kriteriji za dodelitev dotacij, kajti dogaja se. da je us 
'aljen določen vrstni red Splošno pa nam je znano, da je v našem družbe 
nem sistemu uveljavljeno nagrajevanje po delu! 

Vprašljiva je tudi sestava predsedstva ZKO in njegove mandatne dobe 
Kolikor nam je znano, opravljajo člani sedanjega predsedstva svojo nalogo 
že 12 let Pred leti so bili iz predsedstva črtani trije člani in od takrat pa do 
danes deluje predsedstvo v nepopolni sestavi, brez svojega predsednika 
verjetno nosi tu svoj delež odgovornosti tudi OK SZDL! 

Ni naš namen kritizirati, ampak smo pripravljeni aktivno reševati probleme 
v ZKO. katere del odgovornosti nosimo tudi mi, kot sestavni del ZKO 

Ne želimo pa, da bi bil ta članek pobuda za polemitiziranje v Logaških no 
vicah 

UO DrvtG Logatec 

ZAHVALA 

ob smrti naše mame, stare mame 

M A G D A L E N E R O V A N 

se iskreno zahvaljujemo vsem. ki so nam kakorkoli pomagali v 
težkih trenutkih slovesa 
Posebno se zahvaljujemo dr Skvarči. g župniku, logaškim pev 
cem ter vsem. ki so jo spremili na njeni zadnji poti 

Hči Marija sinova Franc in Rafael 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi moža. očeta in dedka 

VINKA T U R K A 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so nam v težkih trenutkih stali ob 
strani, mu darovali vence in cvetje ter ga v tako velikem številu 
pospremili do njegovega preranega groba 
Posebej se zahvaljujemo za vsestransko pomoč vodstvu KZ Lo
gatec, njegovim sodelavcem, kolektivu osnovne šole »8 talcev« in 
tov Vidmarju za organizacijo pogreba 
Enaka zahvala velja tudi sosedom Trpin, družinam Gorjanc Pav
line. Ivančič. Herblan. Hančič. Kristančič. Zrim. Reven in ostalim 
Najlepša hvala Gasilskemu društvu za poslednjo čast. vsem go
vornikom, ZB NOV. pevskemu zboru, nosilcem krste in vencev ter 
godbi Logatec 

Žalujoča žena in vsi njegovi 

ZAHVALA 

Ob prerani izgubi drage žene 

MARIJE NICOLETTI 
Iz Logatca 

se iskreno zahvaljujem vsem. ki so mi ob težkih trenutkih stali ob 
strani - prijateljem, sorodstvu in duhovniku Posebej se pa zahva 
ljujem sodelavcem Unitasa iz Ljubljane za venec in lepe poslovil 
ne besede 

Žalujoči mož Janez in sorodstvo 

ZAHVALA 
Ob boleči in nenadomestljivi izgubi našega dragega moža. očeta, 

starega ata. sina in brata 

A N T O N A B E B A R J A 

iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znan
cem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. mu poklonili toliko 
lepega cvetja, vencev in nam izrazili sožalje 
Zahvaljujemo se dr Jožetu Skvarči za dolgoletno zdravljenje 
Iskrena hvala tov Urbasu za poslovilne besede v imenu borcev 
NOB in Krajevne skupnosti Naklo, sodelavcem in kolektivu Kon
fekcija. Valkarton in KLI. Pevskemu zboru za ganljivo slovo 
Neizmerna hvala g župniku za lep pogrebni obred 
Vsem še enk'at iskrena hvala 

Vsi njegovi 

ZAHVALA 
Ob hudi izgubi našega dragega moža očeta in dedka 

H U B E R T A A L M A J E R J A 
Iz Laz 73. Planina pri Rakeku 

se iskreno zahvaljujemo vsem za darovane vence in cvetje ter 
spremstvo na njegovi zadnji poti Posebno se zahvaljujemo dr 
Skvarči za dolgoletno zdravljenje in njegovo nesebično pomoč, 
medicinski sestri Modrijanovi in osebju Lekarne Logatec, sose
dom za vsestransko pomoč In tolažbo v najhujših trenutkih. ZZB 
NOV Laze in Planina, GG Ljubljana - TOZD Logatec, govornikom 
za poslovilne besede, društvu upokojencev Logatec, pevskemu 
zboru iz Rakeka ter godbi KLI Logatec 

Vsi njegovi 



Še pomnite, Logačani? 

Samo nekaj dni po demonstraci jah in manifestaci jah, ki so bile 
pred in po 27 marcu leta 1941 v Ljubljani in na katerih je sodelovalo 
tudi vel iko Logačanov, ki smo v tem času obiskoval i gimnazijo ali pa 
študirali na visokih šolah, so oblasti prekini le pouk. V gimnazi jske 
stavbe so se naselil i vojni obveznik i , gimnazijci in študentje pa smo 
odšli na svoje domove Vojna je bila pred vrati! 

Hladni so bili tisti prvi spomladanski dnevi Megle so se leno vlek
le po logaškem polju Prava pr ispodoba t istega časa S prijatelji 
smo se vel ikokrat sestajali pred našo hišo v upanju, da bi videli našo 
armado, ki bo prišla branit naše meje Pričakovali smo tanke, topo
ve, dobro oboroženo pehoto Meja z Italijo je bila samo 3 km daleč 
od Loga tca Namesto sodobnega orožja pa so se na »lojterniku« 
prevažali po 3 ali 4 vojni obvezniki , ali pa so mladi vojaki pred seboj 
gonili s impat ične osl ičke natovorjene z vrečami In to je bilo vse! 
Razočarani smo spraševali vojake: »Kada će doći tenkovi i topovi?« 
Odgovarjal i so nam negotovo: »Doći će!« Sum v toliko opevano 
»hrabro jugoslovansko armado« se je vsiljeval v naša mlada, a za
vedna s rca 

Nastopi la je za zgodovino jugoslovanskih narodov tol iko po
membna nedelja, 6 apri la 1941 Jugoslavi ja je bila napadena z vseh 
strani Beograd močno bombardiran »Radio Ljubljana« je ves dan 
oddajal poroči la, kako se jugoslovanska armada junaško bori na 
vseh frontah in uspešno brani naše meje Dajal je navodila kako in 
kaj storiti, da se obvarujemo pred bombnimi napadi, v presledkih pa 
so oddajali s lovenske pesmi »Slovenske mladenke« so tisti dan »vr
teli« gotovo dvajsetkrat Borbenih še nismo imeli! Revolucionarnih 
pa, razumljivo, niso smeli oddajati 

Popo ldne še istega dne se je naša fantovska družba kot ponavadi 
spet zbrala Podal i smo se za »Sokolski dom« na tiste nekoč gole 
griče, kjer zdaj raste lepo naselje Želeli smo videti, kako bodo 
»naši« z artilerijo pričel i streljati na Hrušico Vedel i smo, da so Ita
lijani v njej zgradili močne bunkerje Toda od kanonade ni bilo nič 
Le v isoko na nebu je iz smeri Ljubljane proti Gor ic i z vel iko hitrostjo 
letelo majhno letalo Oceni l i smo, da je verjetno izvidniško Spet 
sum - čemu ga naši niso sestrel i l i? 

V ponedel jek 7 aprila so v tunelu pod »Naklom« začeli delavci 
graditi lesen pod Zaprli so z deskami tudi oba vhoda Tunel so na 
ta način hoteli pripraviti kot vel iko zaklonišče za Logačane V ta na
men smo v tunel kaj pridno nosil i iz k ino-dvorane Soko l skega doma 
zložljive klopi Za nas fantiče je bilo to vse skupaj bolj v zabavo, ker 
pač nismo razumeli resnosti situacije, ki je bila tragična Mnoge dru
žine so prinesle v tunel tudi »federmodroce« da se najdejo pri roki, 
če bo potrebno v tunelu prenoči t i Z bratom Jožetom in Mitjo smo 
tudi prinesli naše ležišče v tunel Dan je drugače minil brez drugih 
zanimivosti, če ne štejem to, da so v vasi začele krožiti vsakršne no
v ice Slišalo se je da so naši zavzel i C e l o v e c Sofi jo, po lov ico A lba
nije Govor i lo pa se je tudi da se naša armada na vseh frontah umika 
in da Nemc i prodirajo v Jugoslavi jo 

Torek 8 aprila Na naši meji proti Italiji še vedno ni bilo slišati no 
Denega strela. Vsi se sprašujejo, kakšna vojna je to, ko na fronti nič 
ne poka A do »fronte« je samo 3 km Pok puške bi se moral slišati 
Vse pa je tesnobno mirno Okol i poldne je iz smeri Gor Logatca 
proti Vrhniki šlo več težko natovorjenih voz s konjsko vprego in or 
vozove privezanimi kravami Na vozovih pa ženske in otroci Begun
ci - nas je prešinilo: Ogovori l i smo jih, čemu napuščajo domove, saj 
Italijani ne prodirajo Odgovor i l i so nam, da na meji ni naših vojakov 
in da je nima kdo braniti, a Italijani bodo kaj kmalu udarili čez 

Zgodovinska resnica pa je da so v vseh utrdbah - bunkerjih, ki so 
bili zgrajeni od Gorskega Kotorja do Gorenjske, bili vojaki in da so 
vsi imeli dobro oborožitev in dovolj munici je Le za povel jstvo ni bilo 
nikogar Oficirji so pobegni l i še preden je poči l prvi strel 

Na vasi so se vSe bolj slišale novice, da so Nemc i že g loboko pro 
drli v našo državo Maribor, Niš, Skopje da so že v njihovih rokah Za
greb da bo zdaj zdaj zavzet Na obrazih vaščanov si lahko videl skrb 
in občutek negotovost i - kaj bo z nami?! 

Strah in nesigurnost v to, kaj bo, so bili upravičeni Proti meji ni 
šla nobena vojaška enota, tank ali top Le na »lojterniku« so se pre-
peljevali vojni obvezniki v uniformah, oboroženi le s puškami Ža
lostna slika nekoč tako opevane armade 1 

Sreda 9 apri la V tunelu so še vedno postavljali pod Dan je bil ob
lačen, pihal je mrzel veter Čez dan se na vasi ni zgodi lo nič novega 
Duhove so vznemirjale le novice, ki so si bile popo lnoma nasprotu
joče 

Zvečer, ko smo bili doma ravno ob večerj i , je nekdo pr inesel ve
selo novico naši so ujeli Italijane! - Ujetnike da imajo pred občino 
Kot strela smo stekli Jože, Mitja in jaz pred občino Lastnim očerr 
nismo mogli verjeti Dva naša vojaka sta pripeljala 10-12 italijanskih 
vojakov. Trije od njih so bili ranjeni, eden ce lo težko Ležal je na no-
silih Ujeli so jih naši graničarji v Hrušici Verjetno so bili izvidniška 
patrola Mednje je naš graničar vrgel ročno bombo in ko je ta ek
splodirala, so Italijani takoj dvignili roke k predaji 

Bili so mladi fantje, eni v čeladah, drugi v vojaških kapah Bili so 
premraženi, lačni in polni strahu za svoje življenje Karkol i smo jih 
vprašali, so odgovarjali - »si, signor«, ali pa »no, signor« - čeprav 
smo bili skoraj še otroci S kamionom so jih odpeljal i na Vrhniko 
Predno je kamion odpeljal, je naš vojak v stranico kamijona zabodel 
bajonet »da se nadje pri ruci, ako zatreba« - je še dodal 

K o smo se vračali proti domu, so se iz smeri Kale slišali mitraljezi 
in eksplozi je ročnih bomb V fantovski vnemi in navdušenju smo si 
želeli biti prav tam In prav s takšnim navdušenjem smo doma pri' 
povedoval i , kaj smo pravkar videli pred občino Zaupanje, da bomo 
le zmagal i , se je vrnilo 

Pričelo je snežiti V daljini temne noči so se še vedno slišali rafali 
mitraljezov. Z mislijo, kako neki je vojakom tam na fronti, kjer reg-
Ijajo strojnice, smo šli pozne ponoči počivat 

Četrtek 10 apri la Meglen dan je bil Šele ob 10 uri so se megle 
malo dvignile Naenkrat so preko Logatca zavreščale topovske gra
nate Pri letele so iz smeri Hrušice Tako smo domneval i v naši to-
variški družbici, ki je prav tiste dni vedno bila skupaj Granate so 
morale pasti nekje v Strmic i Po odmevu eksplozi j smo tako skle
pali Kaj kmalu pa so se oglasi l i tudi naši topovi, iz smeri Strmice 
Ko so naše granate vreščale preko Logatca, smo njihov zvok 
spremljali z vročo željo, da bi »dobro zadele« 

Tako so naši in Italijani izmenjali nekaj topniških plotunov, ki pa so 
vsi leteli nad z meglo pokrit im Loga tcem Stali smo pred hišo, ko je 
naenkrat granata padla na »Poštni vrt« blizu tam, kjer danes stoji 
Mercator jeva b lagovnica Videl i smo nekega kolesarja, kako ga j e 

na tla podrla eksplozi ja granate, a se je hitro pobral in na kolesu zd-
rvel naprej V kratkem času je na Poštni vrt padlo še nekaj granat 
Možakarji, ki so bili na frontah prve svetovne vojne in spoznal i učin; 
ke haubic, možnarjev in podobnega orožja, so takoj pr ičel i vpiti: »V* 
v tunel! Takoj v tunel! Ljudje, v tunel!« 

Medtem pa so granate v vse večjem številu pr ičele padati po Lo
gatcu Naši topovi v Strmici pa so na žalost utihnili prav tedaj, k° 
smo si najbolj želeli Zanimivo je, da Italijani sploh niso vedel i , na 
koga bi streljali Saj v Logatcu ni bilo vojske ali kakršnegakol i vo
jaškega objekta, skladišča ali temu podobnega Streljali so pač na 
Logatec Bolje rečeno - granate so padale po vsem Loga tcu (S e 

nadaljuje) 
Bojan Tollazzi 

kapetan bojne ladj e 
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POZIV 

Pozivamo vse delovne organizacije in ob
čane, da ob prazniku občine Logatec, 12. 

septembra, razobesijo zastave. 



Planinci In borci proslavili Dan 
borca na Kallšah 

Lep sončen dan je privabil dokaj Številčno publ iko za Dan borca 
na Kališe, da skupno z logaškimi planinci in člani zveze borcev pro
slavijo pomemben dan 

Planinsko društvo Logatec si je za DAN LOGAŠKIH P L A N I N C E V 
izbral 4 julij. D A N B O R C A Vsako leto organizi ob tem dnevu skupno 
s člani zveze borcev občine Loga tec pohod na Kališe s pestr im pro
gramom Pri programu proslave so sodeloval i recitatorji, harmoni
karja ter govornika planinskega društva Logatec in zveze borcev 
Po proslavi se je razvilo vese lo planinsko razpoloženje s harmoniko 
in petjem Tudi p lesa ni manjkalo na tem prizorišču Za jedačo in pi 
iačo pa je poskrbel oskrbnik Tončkovega doma in gasi lc i v svojem 
Paviljonu tako. da so bili vsi navzoči zelo zadovoljni. 

č lan i planinci, mladine in borc i so položil i venec k tamkajšnjemu 
Spomeniku Logaški taborniki so postavil i propagandni tabor ter t 
njim olepšali prireditveni prostoi Navzočim so prikazali del tabor
niškega mnogoboja s postavitvi jo šotora Razpoloženje in dobra vo
lja je trajala tja do poznega večera Tudi na tej prireditvi smo pogre
šali vaše vidne predstavnike in ostale občane, ki bi s svojo prisot
nostjo lahko mnogo prispeval i k množičnost i na tem pohodu in k še 
'spšemu razpoloženju 

Tradicionalna proslava bo organizirana vsako leto na Dan borca 
Planinsko društvo Loga tec si žli, da bi občani skrbeli v prihodnje 

*a večjo udeležbo, se bi masovno udeležili pohoda, da tako skupno 
in v večjem številu proslavimo Dan borca in Dan logaških planincev 

Janez Čanžek 

I "~ 

Logaške novice - glasilo SZDL občine Logatec Predsednik izda 
jateljskega sveta Franc Jerina Ureja uredniški odbor Glavni in 
odgovorni urednik Primož Sark Številka žiro računa 50110-678 
87486 Tisk Šolski center tiska m papirja Ljubljana Po mnenju 
sekretariata za informacije SR Slovenije St 421 1/72 je glasilo 
oproščeno plačila davka od prometa proizvodov 
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KRIT IČNO O P R E T E K L E M D E L U 
Glavna vsebina razprave na seji predsedništva občinske skupščine je bila 

ocena dela zveze sindikatov na področju občine Gacko Zveza sindikatov 
ima. mimogrede rečeno Sele zadnjih nekai let poklicnega predsednika nima 
pa strokovne službe Razpravljali so o problemih ki jih ob svojem delu sre
čujejo člani in organizacije te družbeno politične skupnosti Uvodno poro
čilo je prebrala Jasmina Demirovič. predsednik sveta Opozorila je na pro
bleme nerednega sklicevanja sestankov nekaterih osnovnih organizacij zve
ze sindikatov ocenila delo izvršnih organov in poudarila pomembnost zako
na o združenem delu. ki pa ga nekateri še ne upoštevajo tako kot bi bilo po
trebno Poseben problem je neizpolnjevanje sklepov, na kar so opozorili tudi 
drugi govorniki v diskusiji, ki je sledila Sklepi težko najdeio svojo pot v prak 
si. ker se nekateri člani sindikata ne angažiralo dovolj, je bilo poudarjeno v 
diskusi|i Na se|i je bilo tudi slišati da se pravilniki o nagrajevanju upoštevajo 
le takrat kadar gre za zvišanje osebnih dohodkov Premalo pozornosti je 
posvečeno ločevanju dela od lenarjenja, delavca od lenuha Mngo preveč je 
ustaljen postopek prikazovanja rezultatov v odstotkih m tabelah ni pa go
vora o vsebini Gospodarstvo Gacka je sicer brez izgub kar ie vsekakor po
zitivno vendar bo potrebno več pozornosti posvečati vprašanjem ekono
mičnosti produktivnosti, akumulacije in reproduktivni sposobnosti gospo
darstva kakor tudi delitvi dohodka in osebnih dohodkov v organizacijah 
združenega dela kakor je dogovorjeno v družbenem dogovoru občine 

Seji je prisostvoval tudi Alija Aličič. sekretar republiškega sindikata Gost 
si je ogledal qradbišče Rudnik m TE Gacko 

Maksim Jeremič 

R E A L N I NAČRTI - O S N O V A G O T O V E POTI V P R I H O D N O S T 
Zakon o družberem planiranju idejno politične osnove družbeno eko

nomskega razvoja Bosne in Hercegovine in ideino politične osnove naše 
občine so aktivirali vse nosilce načrtovanja pri sprejemanju srednjeročnega 
načrta razvoia v skladu s temi dokumenti Na osnovi rezultatov lanskega 
leta realnih ocen m možnosti razvoja vzgoje m izobraževanja, kulture teles 
ne kulture socialnega m otroškega varstva na področju občine Gacko za 
obdobje 81 - 85 so samoupravni organi vseh SIS objektivno ocenili načrte 
in utrdili realne cil|e ter naloge razvoia v naslednjem obdobju Posebno po 
hvalno je dejstvo da ie v pripravah sodelovalo okrog 100 delegatov skupš
čin vseh SIS Prinašamo osnovne značilnosti načrtov za izobraževanje 

- dosledno upoštevanje zaxona o združenem delu 
- dosledno upoštevanje zakona o osnovnem izobraževanju 
- dosledno upoštevanje zakona o predšolski vzgo|i ki bo v bodočem na 

črtu obveznost za vse prizadete kakor tudi za izvaialce programov 
S tem bodo osnovnošolci laže premagovali šolske težave in uspešneie 

napredovali iz razreda v razred 
Že letos naj bi dogradili novo. moderno osnovno šolo v Gacku, ki bo tudi 

opremljena na najsodobnejši način 
SIS za socialno m otroško varstvo načrtuje s pomoč|0 združenega dela 

gradnio otroškega vrtca za 75 otrok v starosti od 3 do 7 let To je prav tako 
pomemben element celotnega sistema vzgoje m izobraževanja 

SIS za kulturo in telesno kulturo načrtuje razširitev knjižnice V krajevnih 
skupnostih naj bi delovale potujoče knjižnice povečalo naj bi se število film 
skih predstav (vsak dan v tednu) m ustanovilo naj bi se kulturno umetniško 
društvo 

Na področju telesne kulture |e planirana gradnja športnega centra atlet 
ske steze slačilnic in tribun za gledalce Poseben poudarek je na splošnem 
razvoiu telesne kulture k|er se morajo vse bolj vključevati kraievne skup 
nosti in šole V tej smeri nai bi delovali s pomoč|0 različnih sekcij 

Prikazali smo samo izsek iz celotnih načrtov SIS ki so po besedah dele 
gatov realno opredeljeni kar pomeni zagotovilo da bodo tudi realizirani 

Dušan Davidovič 

P R E M O G IZ G A C K A J E K O N Č N O N A Š E L P R A V E G A K U P C A 
Desno s poti Mostar - Gacko na gradbišču objektov Rudnika m TE Gacko 

že leto dni samuie milijon ton premoga ki so ga izkopali v dnevnem kopu 
Gračanica Prvotno je bil premog namenjen TE Gacko vendar je rok gradnje 
podaljšan Uporabnost premoga ie zaradi ležanja bila postavljena pod vpra 
Saj sai izgublia na kalorični vrednosti zanemarljiva pa tudi ni nevarnost sa 
movžiga Prav zato so se odločili da bodo premog prodali na tržišču ki do 
sedai zaradi mnogih razlogov ni pokazalo zanimanje za »črno zlato« Pred 
kratkim je bil na republiškem komiteiu za energetiko in industri|o podpisan 
dogovor SR Hrvaške SR Slovenije in SAP Voivodine Ugotovili so da pre 
moga pnmanjkuie natanko v taki količini kakršno |e trenutno moč najti v 
Gacku Vendar se zanimanje še vedno ru pokazalo 

No. pred kratkim so vendar sklenili dogovor o proda|i 50000 ton premoga 
banialuškemu INCELU Največji problem pa je prevoz Z napon vseh pnza 
detih so ga rešili Zasluge imata Rudnik m TE Gacko sama in pričakovati |e 
da se bo zanimanje za premog zato še povečalo 

E K 

Spomini ne zbledijo 
Zveza kulturnih organizacij občine Logatec je letes sprejela pobudo up

ravnega odbora šentviškega tedna in komisije za zbore da omogoči na 
predvečer šentviškega tabora Srečanje pevcev tudi v Logatcu Po predvi
devanjih bi na srečanju sodelovalo 150 pevcev Sprejem tolikšne pevske 
druščine sicer le v malem spominja na ogromna prizadevanja šentvičanov. 
ki so letos že dvanajstič po vrsti gostili čez 6 000 pevcev Kljub temu je bil 
ta IZZIV takšen, da je dal pevcem priložnost sproščenega pogovora in izpo 
Initve gesla letošnjega tabora -POJO NAJ LJUDJE« 

In tako se je Zveza kulturnih organizacij Logatec zavestno odločila da po 
zgledu Šentvida in njenih vaščanov ki so s svojim neumornim delom postali 
pojem gostoljubnosti, ponudi pevsko srečanje krajevni skupnosti HotedrSi-
ca in njenim pevcem Resnično se je pokazalo da je povezanost občanov, 
njihova zavzetost, preprostost in odprtost spremenila srečanje v navdušeno 
pevsko manifestacijo, ki bo še dolgo ostala v spominu Ostali bodo vtisi gos
tov Moškega pevskega zbora -Karol Pahor- iz Pirana vtisi ženskega rn me
šanega zbora »Triglav« iz Bukovice, pevcev logaških pevskih zborov pa tudi 
organizatorjev neimenovanih sodelavcev ki so s svo|im prizadevanjem 
omogočili da je tudi po koncertnem programu v dvorani donela pesem vseh 
zbranih pevcev Da to niso samo opažanja posameznikov in Zveze kulturnih 
organizacij nam vtise srečanja najboljše predstavlja pismo pevcev ženske
ga m mešanega pevskega zbora iz Bukovice In zakai ne bi teh občutkov 
brali vsi. sai so prijetni m vzpodbudni ter najboljša zahvala organizatorjem 

Vskočimo v besedilo vtisov brez olepševanj in dopolnjevanj ter benmo 
»Ah veš. da ne bomo Sli v Postojno?« 
• R e s ' Kam pa7« 
»V Hote ali nekai podobnega -
- K a m " -
»V Hotee No. saj ni važno Nekam blizu Logatca • 
Tako m podobno smo si lomili jezike, ko smo drug drugega obveščali, 

kako bomo na predvečer Šentviškega nastopa Sli v Hotedršico Ka| nam bo 
prinesel ta večer' Veselje razposajenost ali dolgočasie' Bomo doživeli to 
da pesem združuje ljudi' Taka in podobna vprašanja so prepletala naše mis
li Pot ie minila kot bi mignil Ko smo zagledali, kako nas domačini že čakajo 
z dobro kapljico so se vsi dvomi v hipu razgubili Vedeli smo da bo veselo 
Po kratki vaji v prisrčni majhni toda akustični dvorani smo si ogledali samo 
vas Majhna in prikupna neomadeževana z indrustnjo dimom smetmi ču
dovita kmečka poslopja, rože veliko lesa m lesenih okraskov Gostoljub 
nost. prijazni pozdrav pogovor na vsakem koraku Čas je neverjetno hitro 
mineval Ko smo ostali za odrom se je v nas porajal dvom kako nas bodo 
poslušalci spreieh Zvedeli smo namreč, da so v tem predelu v glavnem 
moSki zbori Tudi ostali štirje nastopajoči zbori so bili moški Bomo mi kot 
-mešani m ženski« uspeli ' Mogoče da lahko pa Ne na to ne bomo mislil' 
In že smo bili na odru Dolg navdušen aplavz To nam je vrnilo samozavest 
Odpojemo prvo. drugo, tretjo pesem Nekaj neverjetnega' Kaj takega Se ms 
mo doživeli Je to sploh mogoče' Nam je že kdo tako ploskal ' Smo že kdai 
tako navdušili poslušalce' 

Po končanem koncertu so hitri m spretni domačim kar se da hitro pogrni'' 
mize Iz vseh grl je zadonela pesem Pesem o bratstvu, svobodi, domovin' 
Titu. pesem o nas samih Kazalci so se naglo vrteli Pa ka|. če so se' Na odru 
je z velikimi črkami pisalo »POJO NAJ LJUDJE!« Torej smo peli Toda nr 
slednji dan nas je čakalo novo doživetje Počasi smo se odpravili proti do 
movom. kjer 3mo prespali Neverjetno kako so ti ljudie gostoljubni Na rsz 
polago so nam dali skoraj celo hišo Zajtrki so bili taki kot bi bili na|m«ni 
kaki ministri Drugo jutro smo govorili kar drug čez drugega ker nismo mofl1' 
počakati da bi eden končal kajti tako smo bili navdušeni nad vsem da smo 
vsi hoteli v eni 3api povedati kako smo se imeli So ljudje Se k|e tako go« 
toljubni' 

Ura je bila že čez sedem Morali smo oditi naprej Bol| ali manj nasp« n l 

siti in kar je najvažnejše dobre volje 
Kako naj se oddolžimo' Kako nai ohranimo te prijateljske vezi ki so ** 

spletle med vami in nami' Ali bomo še kdaj skupai' Morda' Imamo nekai 
nas druži pesem Vsi si od srca želimo da bi v takem vzduš|u Se kdai zapel' ' 

S takimi vtisi so drugi dan odhajali pevci na srečanje v Šentvid 
Tako Šentviški tabor in srečanja pripravljena po vaseh pomenijo ne sam" 

dostojno počastitev 40 letnice OF m vstaje jugoslovanskih narodov ter od 
dolžitev velikanom naše revolucije Titu m Kardel|u temveč ie ta povezano*' 
s pevstvom jasen odraz pridobitev naše revolucije 

Ob o bč inskem prazniku 1. septembru čestitam 0 

občanom pobratenega hercegovskega G a c k a 
Ob tej priliki objavljamo dva članka iz »Gatački*1 

novin občinskega glasila pobratene občine. 



KULTURNA KRONIKA 
Občni zbor planinskega društva 
Logatec 

O B J U B I L E J U G R A D N I K A . - Sredi junija je delovna organizaci ja 
Gradnik praznovala 10-letnico Delovni praznik je Gradnik napove
dal ze s posebno izdajo Logaških novic Na praznični dan 13 junija 
Pa je bila s lovesna otvoritev železokrivnice in prostorov za proiz 
yodnjo betonskih izdelkov Na proslavi v novi železokrivnici je de 
'avce in goste pozdravi l predsednik de lavskega sveta Miroslav Zgo 
n «c. slavnostni govor je pripadal direktorju dipl inž Rafaelu Useni-
*u. ki je očrtal desetletni razvoj delovne organizaci je in nakazal 
nadaljnje usmeritve Besede priznanja de lavcem te mlade delovne 
organizacije pa je v pr i ložnostnem nagovoru izrekel predsednik 
Skupščine občine dipl inž Franc God ina V bogatem kulturnem spo 
redu so sodeloval i Pihalni orkester pod vodstvom Antona Mačka 
r8citatorka Branka Kum in Logaški oktet Spored je napovedovala 
^ajda Urbas Med kulturnim programom je predsednik de lavskega 
S v e ta podel i l priznanja za uspešno sodelovanje de lavcem in upoko-
laricem Gradnika ter pos lovnim sode lavcem 

K O N C E R T V ČRNEM V R H U . - Pevsk i zbor iz Dol Loga tca je v 
S v ojem jubilejnem 70 letu prepevanja izvedel ce lo vrsto koncer tov 
Sredi vročega zgodnje jul i jskega nedel jskega popoldneva je to pot 
''oncertiral s pri jatel jskim mešanim pevsk im zborom »Anton Moži-

z Bri) nad Ajdovščino Zboroma je uspelo navdušiti množico po 
5 'ušalcev med temi so bili zvečine n izozemski letoviščarj i . ki so z 
l ? r edn im zanimanjem sledil i temperamentnemu sporedu logaškega 
*bora pod vodstvom Janeza Gostiše in umir jenejšemu programu 
t a j s k e g a zbora pod vodstvom Stanka Benka Navdušenje poslušal 
c ' v se je pokazalo v velikih aplavzih, ki so vztrajno terjali Se dodatne 
D e $m i K o je brejski zbor intoniral holandsko pesem, je kar sponta 
n ° začelo peti tudi poslušalstvo Prireditev je resnično prerasla for
malnost koncerta, ljudje so doživeli pevski trenutek Lep dogodek 
* a oba zbora, prijetna odmevnost zborovske pesmi 

* A ŠENTJERNEJSKEM SREČANJU - Med 40 okteti se je tra 
^'Cionalnega Sent jemejskega srečanja, to pot že devetič. udeležil 
J j i Logaški oktet V novomeškem domu J L A je na predvečer sre 
" 8 n ) a LogaSki oktet nastopil skupaj z lesarskimi okteti (TRO Lesna 
^ a r l e s . Je lov ica. Javor, Hoja) in armadnim orkest rom S koncer tom 
* *bor lesarjev pod vodstvom Tomaža Tozona in armadni orkester 
D °d vodstvom Ladis lava Leska predstavi l spored skladb s plošče 
j j-l svoji zemlji« ki jo je zbor z orkest rom posnel ob 40 letnici vsta 

l«| 
Jugoslovanskih narodov Koncer t je v celot i posnela ljubljanska 
'v iz i ja Naslednjega dne. 27 junija pa je oktet pel na skupnem 

0 n c e r t u vseh oktetov, ki j im je dirigiral Tone Juvan (umetniški vod 
J* 0 M e t a bratov Pimat) Posebnost sporeda združenih oktetov je 

8 krstna izvedba Glavnikove poeme »Pohorski bataljon« bii 

Maš 
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J*LAV»KI S V E T T O Z D V A L K A R T O N L O G A T E C obvešča vse občana d« 
y okviru praznovanja 10 obletnice tovarne in ob občinskem prazniku mo 

Na 
'o 

vsem občanom obiskati delovni proces in prostore Valkartona 
, »»ptembra 1981 ob 10 11 12. 16 in 17 uri 
S e n u 

Planinci in alpinisti Loga tca so se zbrali na rednem letnem ob
čnem zboru in ugotavljali uspehe in neuspehe pri izvajanju progra 
ma v pretek lem letu Iz poroči la namestnika predsednika (predsed 
nik je tik pred občn im zborom odstopil) je bilo razvidno, da je bilo 
delo društva v preteklem letu nekol iko okrnjeno zaradi nezadostne 
ga de lovnega elana izvršnega odbora Da bi bil program dela vsaj 
delno realiziran so se vestni m neumorni planinci trudili da dvignejo 
moralo in ugled društva do prihodnjih volitev novega izvršnega od 
bora Na zboru so kr i ' ično obravnavali nekatere člane vodstvenega 
kadra in njihovo dejavnost Zato so tudi nekatere komisi je pokazale 
slab uspeh v preteklem letu Med najaktivnejše odseke je občni 
zbor postavi l alpinistični odsek ki je pokazal uspeh pn izvajanju 
svojega programa V celot i so ga realizirali m ga ce lo presegl i Pod 
vodstvom načelnika A O Vinka Mlinarja so lani izvedli 84 plezalnih 
vzponov različnih ocen. 17 pr istopov na vrhove nad 2000 m, 10 tur 
nih smukov ter 111 različnih pohodov na gore Alpinistični odsek 
ima sedaj 16 poprečnih alpinistov 1 alpinist ičnega inštruktorja. 1 
gorskega vodnika in 2 gorska reševalca Po leg plezalne aktivnosti 
so mnogo delali na vzgojnoizobraževalm dejavnosti Izvedli so sa
mostojne alpinist ične šole več seminarjev in predavanj ter več ple 
žalnih treningov S svojimi člani so se udeležili tudi alpinist ičnih te
čajev v republ iškem meri lu Pohvalo je prejel tudi mladinski odsek, 
ki je. čeprav šele pred kratkim časom ustanovljen, pokazal vel iko 
dobre volje Uspešno so izvedli srečanje planinske mladine Pnmor 
ske m Notranjske na Kališah ob Dnevu mladost i Razvil i so tudi svoj 
mladinski planinski prapor Temu akt ivnemu odseku bo treba v bo 
doče nuditi * c izdatnejšo pomoč pn nadaljnjem delu in razvoju 

LogaSki planinci so tudi lani posvečal i pozornost izletništvu Ude
ležili so se množičnih pohodov na Blegoš. Stol, Porazen. Snežnik 
pohoda ob Ž I C I okupirane Ljubljane srečanja mladih planincev na 
KaliSah in 10 planinskega tabora na Šmarni gori Ob Dnevu borca 
organizirajo vsako leto srečanje Notranjskih planincev in borcev 
NOV občine Loga tec na Kališah udeležijo se pohoda »sto družin na 
Nanos« spominskega pohoda na Javornik pohoda na Slavnik in 
Snežnik ter obiskujejo vrhove v Juli jskih in Kamniških Alpah Tudi za 
to sezono imajo pripravljen plan izletov Društvo so razočarali mar 
kacist i . ki niso v celot i izvršili svojega programa Čeprav so popravil i 
in markiral i Notranjsko planinsko pot. tega niso storili v celot i zato 
bodo morah v letoSnji sezoni temelj i to popravit i zamujeno Njihov 
načelnik se je ze lo trudil toda zaradi neaktivnosti članov komisi je 
za pota je bil uspeh okrnjen še manj uspeha pa je imela komisi ja 
za propagando m varstvo narave Skrbel i so za č is točo v oko l ic i Lo
gatca očisti l i nekatere planinske poti. skrbel i za planinsko favno in 
f loro ter se udeležili akci j č iščenja poti na Triglav Po leg tega so se 
udeležili seminarjev o varstvu narave in gorske straže Tu ne gre pn 
pisati za odstopanje od nameravanega programa načeln ikom komi 
sij. temveč vodstvu društva ki ni znalo pr iskoči t i na pomoč in pri
tegniti članstva k izvajanju de lovnega programa Zato je nujno da se 
pn sestavi novega odbora v komisi je predlaga take člane ki bodo 
sposobni in bodo aktivno delal i Občni zbor je temelj i to obravnaval 
predlagane kandidate za novi odbor društva ki bo naprej vodil in sk 
rbel za aktivnejšo dejavnost in razvoj Med nalogami ki čakajo novi 
odbor je treba šteti p redvsem obnovo in temeljito ureditev Notranj 
ske planinske poti ki je potrebna za rekreaci jo občanov in vseh pla 
nincev Od temeljit ih nalog bo tudi vzgojno delo v okviru planinske 
šole med mladimi p lan ine V krajevnih skupnost ih kjer Se ni planin 
skih skupin, jih je treba ustanoviti Več pozornost i je treba posveti t i 
organiziranju izletov da tako pribl ižamo občanu naše gore in vese 
Ije do spoznavanja naše lepe gorske domovine M e d ostal imi sk lepi 
so bili Se nadaljnja skrb za povečanje članstva kajti od 9000 obča 
nov v občim Logatec je 318 vpisanih planincev skromno Število 
DruStvo je izvoli lo nov upravni odbor za predsednika pa so izvolil i 
tov Janeza čanžka ki je bil v le t j 1980 imenovan za častnega pred 
sednika a zaradi bolezni ni moge l vrSiti funkcije v dru l tvu Občni 
zbor je mnenja da se bo z novim odborom dejavnost v društvu zo 
pet povrni la 

PD Loga tec 



C E N J E N E POTNIKE 0BVE3&MC, D/ B O M O OD 1.9.1981 D A L J E , I Z V A J A L I VOŽNJE NA R E L A C I J I 
D O L E N J I L O G A T E C I - L J U B I J A N A P O N A S L E D N J E M V O Z N E M R E D U 

D* D D* D D D* D D * V * D D D* V * D * D* km P O S T A J E 
1 2 3 4 5 S 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 
•t. 4 J 5. 00 5.20 3. 00 8.20 50 7.20 7. 50 11.00 12. 00 12. 30 13.00 13.30 14.00 14.30 15. 00 0 L O G ' T£C I 
4.43 5.03 5.23 C. 03 c. 23 J . 53 7.23 7. 53 11.03 12.03 12.33 13.03 13.33 14.03 14.33 15. 03 •> L , £ C t 3 C II 

4.40 5. 08 5.28 3.00 S. 28 a 58 7.28 7. 50 11.08 12. 08 12.38 13.08 13.38 14.08 14.30 15. 08 5 Zaplaaa " K " 
4. 54 5.14 5.34 * 1 A v / . * • * C. 34 7. 34 7.34 0. 04 11.14 12.14 12.44 13.14 13.44 14.14 14.44 15.14 12 Vrhnika 
5.07 5.27 5.47 5.27 3. ^7 7. 17 7.47 0.17 11.27 12.27 12. 57 13.27 13. 57 14.27 14. 57 15.27 23 Brezovica 
5.14 5.34 5,54 3.34 6.54 7. 21 7. 54 0.24 11.34 12.34 13.04 13.34 14.04 14.34 15.04 15. 34 30 Lj . tob. tov. 
5.20 5.40 3.00 6.40 7.00 7. 30 8.00 8.30 11.40 12.40 13.10 13.40 14.10 14.40 15.10 15.40 33 L J U B L J A N A 

V * L * V * D* N P D * 
P O S T A J E 

D * D D D* D D* D D* D 
17 13 19 2 C 21 22 

P O S T A J E 
23 2-, 25 26 27 20 29 30 31 

16. 00 17.03 18.00 13.00 20.00 21.00 L O C V T E C - I - G. 00 3.20 6.50 7.20 7. 50 10. 50 11.50 12.20 12. 50 
IS. 03 17. 03 18.03 19.03 20.03 21.03 Logatec II 5. 57 6.17 6.47 7.17 7.47 10.47 11.47 12.17 12.47 
13. 00 17.00 18.08 19.00 2 0 . 0 8 21.00 Zaplaoa " K " 5. 52 6.12 6.42 7.12 7.42 10. 42 11.42 12.12 12.42 
13. 27 17.27 10.27 19 .2 " 20.27 21.27 Brezovica 5. 33 5. 53 6.23 8. 53 7.23 10.23 11.23 11.53 12.23 

12. 34 17.34 13.34 19.34 20.34 12.34 L j . tob. tov. 5.26 5.45 S.16 6.46 7.1S 10.16 11.1C 11.46 12.13 

13. 40 17.40 10.40 19.40 2C.40 21.40 L J U B L J A N A 5.20 5.40 6.10 6.40 7.10 10.10 11.10 11.40 12.10 

C * V D * D D * V * D* V * D * V* D * V * p o s ^ j E 
32| 33 34 3 5 36 37 38 39 40 41 42 43 
13.20 13.50 14.20 14.50 15.20 15.50 15.20 17.50 10.50 19.50 20.50 22. 55 LOG«.TE C I 
13.17 13.47 14.17 14.47 15.17 15.47 16.17 17.47 18.47 19.47 20.47 22.52 Logatec U 
13.12 13.42 14.12 14.42 15.12 15.42 16.12 17.42 18.42 19.42 20.42 22.47 Zaplana>>K" 
13.05 13.36 14.06 14.36 15.06 15.36 15.06 17.36 18.36 19.36 20.3S 22.41 Vrhnika 
12.53 1 3.23 1 3.53 14.23 14 . 53 15.23 15.53 17.23 10.23 19.23 20.23 22.28 Brezevtca 
12.45 13.13 13.46 14.16 14.46 15.16 16.46 17.16 18.16 19.1S 20.16 22.21 LJ. tob. tov. 
12.10 13.10 13.40 14.10 14.40 15.10 15.40 17.10 18.10 19.10 20.10 22.15 L J U B L J A N A 

O P O M 3 A : Pod št. 1,4 7 9.13.15 1 6 ,18 ,20 ,22 .23 ,26 .28 ,30 ,32 ,34 .36 ,38 ,40 , in 42 V O E I ob delavnikih razen ob sobotah. 
Pod št. 2,3 5 ^ , 1 1 , 1 2 , 2 4 . 2 6 , 2 . 7 . 2 9 , 3 1 , In 35 voz i ob delavnikih 
Pod št. 10,14,17. l f , 3 7 3 9 , 4 1 th 43 vozi vsak dan razen ob sobotah. 
Pod št. 21 vezi ob nedeljah in praznikih. Pod št. 33 vozi vaak dan. 



MDB »Logaški bataljon« letos na 
MDA »GORIČKO 81« 

MDA >Loga$ki bataljon« je letos že petič sodelovala na mladinski delovni 
akciji Po lanskoletni zvezni mladinski delovni akciji -Vlasma 80« so se bri
gadirji letos udeležili republiške mladinske delovne akcije »GORIČKO 81-
od 19 7 do 8 8 1981. kjer so skupaj z mladimi iz Ribnice, Ilirske Bistrice 
in Radovljice delali pri rekonstrukciji cestnega omrežja na odseku cesta 
Petrovci-Križevci ki je v srednjeročnem programu razvoja občine Murska 
Sobota 

Brigadirji so prebivali v osnovni Soli v Gornjih Petrovcih ki se čez poletje 
spremeni v brigadirski dom in nudi vse potrebne pogoje za bivanje in delo 
brigadirjev 

Žal je letos odšla naša brigada na MDA nepopolna Center za MDA pri 0K 
ZSMS Logatec je že februarja začel z evidentiranjem ki pa ni dalo zaželjenih 
rezultatov Na akcijo je odšlo 21 brigadirjev zadnji teden pa se jih je priklju 
čilo Se 6 Torej malo več kot polovica (brigada šteie 40 brigadirjev), ki pa so 
na akciji dosegli lepe uspehe 

V tem času je predsedstvo OK ZSMS na razširjeni seji skupaj s predsed 
niki OO ZSMS obravnavalo vzroke za tako stanje in ugotovilo precej po
manjkljivosti v času pripravljalnega obdobja za kar so odgovorna vodstva 
0 0 ZSMS kot tudi predsedstvo OK ZSMS. ki po odhodu vodje centra za 
MDA na služenje vojaškega roka m zago.^. iu nemotenega dela centra 
Kljub temu pa je bilo opravljeno na tem področju veliko Mlade v OO ZSMS 
smo informirali preko razgovorov zavrteli smo film obenem smo okrog 100 
dijakov ki prejemajo štipendije seznanili z letošnjimi mladinskimi delovnimi 
akcijami pripravili smo posebno izdajo informacijskega biltena, v KS so bile 
organizirane lokalne delovne akcije (urejanje cestišča pogozdovanje itd) 

Aktivnosti na tem področju so torej bile vendar v»i napori niso dali pri 
mernega rezultata Pogovarjali smo se z mladimi, zakaj ne grejo na MDA 
kakšni so vzroki Odgovori so bili podobni med počitnicami so zaposleni 
ker grejo potem na počitnice imajo delo doma pomagajo pri delu na kme 
tiji. jih ne pustijo starši Verjetno niso našteli vseh vzrokov nekateri pa na to 
vprašanje sploh niso znali odgovoriti 

Na seji predsedstva smo izhajajoč iz zbranih podatkov in informacij 
ugotovili, da bomo morali veliko večjo pozornost nameniti lokalnim delov 
nim akcijam in mladinsko prostovoljno delo uveljaviti v naši občini s tem pa 
bi na mladinskih delovnih akcijah sodelovalo več mladih saj bi bili bliže 
domu m odsotni mani časa 

Kljub naštetim težavam je brigada dobro zastopala našo občino in doseg 
!a lepe uspehe tako na trasi, kot na področju družbenih dejavnosti To so 
bile tudi ugotovitve delegacije DPO in delovnih organizacij Konfekcije. Loma 
m Kmetijske zadruge ki so bile letošnji pokrovitelji brigade 

Brigada |e letos dobila vsa priznanja razen Traka akcije zaradi premajh 
n ega Števila brigadirjev Brigada je bila v obeh dekadah II izmene udarna 
Prejela je priznanje za družbene dejavnosti in bila udarna na obeh udarnih 
dnevih 

Življenje v naselju je bilo zelo dobro organizirano, brigadirji so imeli v po 
Poldanskem času veliko možnosti za udejstvovanje na različnih področjih 
Vrstila so se športna tekmovanja kulturne prireditve taborni ognji zabavno 
družbene igre plesi nastopi folklornih skupin in kulturno umetniških društev 
Predavanja v okviru mladinske politične šole -Edvard Kardelj«, filmi, teča 
I1 Pestro in zanimivo življenje čeprav tistega pravega brigadirskega utri 
ba m bilo čutiti saj sta bili v tej izmeni Se dve brigadi nepopolni Namesto 
160 brigadirjev jih je btlo v tej izmeni 90 

Brigadirji so se vrnili domov zagoreli polni novih vtisov doživetij, z novimi 
'*kušn|ami ki jim jih je dala akcija in življenje na n|ej Sklenili so nova prija 
'eijstva rodile so se brigadirske ljubezni 

Roke so se utrdile od dela m žulji ne bolijo več V mladih brigadirskih srcih 
0 8 bo ostala podoba gričevnate pokrajine in toplota oči ljudi z Goričkega 
k l l'm DO cesta odprla pot v boljSe življenje Ostal bo topel stisk rok ob slo 
v *su z vrstnikom iz Ribnice Ilirske Bistrice Radovljice m obljuba da se na 
"ednie leto spet srečamo na akciji 

Znano brigadirsko reklo pravi -Kdor drugemu jamo koplje je dober bri 
9adir. 

Naši fantie m dekleta so se tega trdno držali zato tudi delovni uspehi niso 
Mostah 

Branka Kum 

KMETIJSKA ZEMLJIŠKA S K U P N O S T 
L O G A T E C 

objavlja 
razpis 

o sofinanciranju agromelioracij in hidromelioracij na področju občine Loga 
tec v srednjeročnem obdobju 1981-1985 

Kmetijska zemljiška skupnost Logatec bo sofinancirala izvajanje agro- in 
hidromelioracij do višine 50 % materialnih stroškov in stroškov strojnih us
lug 

Na razpis se lahko prijavijo kmetje-kooperanti s področja občine Logatec, 
ki bodo izvedli melioracije v obdobju 1981-1985 in če zemljišče izpolnjuje 
naslednje pogoje 

- da se uporablja za kmetijsko proizvodnjo. 
- da bo po opravljenem posegu možna strojna obdelava. 
- da oddaljenost od gospodarskega dvorišča opravičuje njegovo izkorišča

nje. 
- da nagib praviloma ne presega 35 %. 
- da je večje od 50 arov razen če gre za zaokroževanje obstoječih površin 

Prijavi je potrebno predložiti 

mapno kopijo 
parcelne številke. 

- opis dosedanjega načina rabe zemljišč, ki jih nameravate izboljšati 

Komisija za spremljanje izvajanja melioracij, imenovana pri Kmetijski zem 
Ijiški skupnosti Logatec, si bo predvidena zemljišča ogledala in nudila stro 
kovno pomoč pri izvajanju del 

Pri|8ve Zbira KMETIJSKA ZEMLJIŠKA SKUPNOST LOGATEC, hkrati pa nudi 
dodatne informacije 

IZVRSNI ODBOR 
KMETIJSKE ZEMLJIŠKE SKUPNOSTI 

L O G A T E C 

»OPTIK« 

B R A N K A JELOVČAN 

S T A R A C E S T A 5 
61360 VRHNIKA 

IZDELOVANJE V S E H VRST O Č A L IN POPRAVIL NA R E C E P T 
IN B R E Z 

SE P R I P O R O Č A M ' 

O D P R T O 

O D 9 - 1 2 ure in 13 16 ure 

S R E D A 

OD 9 - 1 2 ure m 1 5 - 1 8 ure 
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vabimo vas 

Mislim, da je prav, če tokratno napoved za filmski pro
gram meseca septembra pričnem s filmom RDEČE KLAS
JE, slovenskim filmom iz naše sedanjosti, ki ga namenjamo 
brezplačno ob občinskem prazniku, Film smo sicer v Lo
gatcu že vrteli, a je s svojo tematiko, sodobnim pristopom 
k problematiki obnove slovenske vasi, aktualen tudi za 
današnji trenutek Film je na sporedu 10 9 ob 20 15. 

Posebno za otroke, ki v tem mesecu spet pričenjajo s 
poukom, je namenjenih nekaj filmov Od tega je gotovo 
najbolj vreden omembe SREČNI LUKA, neustrašni covv-
bov. ki ga poznamo do sedaj le iz stripov. Moram reči, da 
je animacija odlična, tudi glasba in mislim, da predstavlja 
posebno poživitev našega programa. Film je po Jugoslaviji 
tako zaseden, da ga je bilo moč dobiti le na nenavaden 
dan za predstave v Logatcu Zato bo na sporedu v četrtek, 
17 9 ob 17 uri. Drugi film, za otroke in tudi za »starejše ot
roke*, je program ameriških risank NORČIJE RACMANA 
JAKE Mislim, da ob poplavi vseh mogočih risank na tele
viziji predstavlja skok v Disneyev svet pravo poživitev. 

Mladini bo verjetno ugajal tudi film KASKADERJI IN 
ROCKERJI, kije nizozemske proizvodnje. V filmu srečamo 
kombinacijo napetih situacij ob snemanju akcijskega fil 
ma in obilo dobre glasbe 

Zelo dober je film VELIKA PRVA DIVIZIJA. To je vojna 
zgodba z odličnima Leejem Marvinom in Robertom Carra-
dinom Osnovna zgodba je resnična pot slavne prve ame
riške divizije, ki je »prepotovala" Afriko, Sicilijo in se 
končno izkrcala tudi v Normandiji ob invaziji 1944 leta Na 
koncu je osvobodila celo neko koncentracijsko taborišče 
na Češkoslovaškem Vse seveda ni resnično, kar vidimo v 
tem filmu, a je dovolj verno posneto in utemeljeno Po do
lgem času spet dober vojni akcijski film. 

Pred nekaj leti smo na televiziji spremljali nadaljevanko 
o detektivu Tomi Pozneje so posneli film o njem in ga pre
prosto naslovili DETEKTIV TOMA. Toma je resnično bil 
eden od ameriških detektivov, ki so se s svojim maskira
njem proslavili v črni kroniki zločina. Ker so za osnovo fil
ma izbrani resnični dogodki, je vse dovolj prepričljivo in 
obenem grozljivo 

Clinta Eastvvooda že nekaj časa nismo videli na platnih. 
Tokra: se je eden najbogatejših ameriških igralcev izkazal 
v akciiskem filmu MOŽ IZ SAN FERNANDA Gre namreč 
za komedijo in pretepe v njej. Eastwood se do sedaj v tej 
zvrsti še ni izkazal Poseben komičen čar daje filmu tudi 
»vloga« orangutana. Vsekakor dovolj nekoliko grobe za
bave na račun ameriških pretepaških filmov 

Prav za konec pa sem prihranil film KO SE BLIŽA KO
NEC v veliki zvezdniški zasedbi z VVilliamom Holdnom, 
Paulom Newmanom m Jacqueline Bisset Zgodba spada 
med takoimenovane katastrofe Pripoveduje o vrtanju na
fte na vulkanskem otoku Potres spremeni življenje vseh 
tistih, ki išče/o sreče pri iskan/u danes tako dragocene te 
kocine V stilu znamenitih katastrof je posneta erupcija te
koče lave m film je dovolj resna človeška drama o usodah 
ljudi in ravnanju v izjemnih okoliščinah Priporočam ljubi
teljem napetih zgodb 

Primož Sark 
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Filmski spored za september 

i. zahodno nemška komedija MELODIJA ZA LJU
BEZEN, režija H Frank, glavne vloge M 0'Brien 
S Hehn. C Bird 

4 - 6 program ameriških risank NORČIJE R A C M A N A 
JAKE. produkcija VValt Disnev 

5.-6. zahodnonemška erotična drama VANESSA, r H 
Frank, gl vi O Pascal, A Driftmg 

8 ameriSka komedija K M A L U BO POLETJE r M 
Davidson, gl vi B Kirbv. L. PurcelL D Conn 

10 slovenski film RDEČE K L A S J E , r Zivojin Pavlo-
vić, gl vi Majda Potokar, R Serbedžija (PROST 
VSTOP - ob obč prazniku), ob 2015 

11 -13 ameriSki akcijski MOŽ IZ S A N FERNANDA. r J. 
Fargo, gl vi C Eastvvood. S Locke 

12.-13. ameriška kriminalka DETEKTIV TOMA. r R T 
Heffron, gl vi T Musante. S Oakland. S Stras 
berg 

15 francoska kriminalka ROP V NIČI, r J Giovanni. 
gl vi F Huster. J F Balmer. L Kedrova 

17 francoska celovečerna risanka SREČNI LUKA. r 
H Gruel, posebna predstava ob 17 uri 

1 8 - 20 ameriSki vojni VELIKA PRVA DIVIZIJA, r S Ful-
ler, gl vi Lee Marvin. R Carradine. M Hamill 

1 9 - 20 zahodno nemška komedija EROTIKA NA DE
LOVNEM MESTU, r E Hofbauer, gl vi R Glem-
mit7 F Rfiuer 

22 itali janska drama D E K L E V M O D R E M , r A 
Bridis, gl vi C Cardinale. M P icco l i . U Orsmi 

2 5 - 27 nizozemski glasbeni KASKADERJI IN R O C K E R 
JI, r B T Smith, gl vi G Page. M van der Veen. 
skupina S O R C E R Y 

2 6 - 27 ameriška grozljivka K O SE BLIŽA KONEC, r J 
Goldstone, gl vi J Bisset P Nevvman, W Holden 

29 ameriSka kriminalka EDEN PROTI VSEM, r P 
Aaron. gl vi J ONei l . C Norris. C Gulager 
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j Upravni odbor Kina Narodni dom Logatec razpisuje mesto 

U P R A V N I K A 
Kina Narodni dom Loga tec 

-1 - 4 
—I 

U 

i 

Pogoj i 
1 najmanj sredniešolska izobrazba 
2 smisel za organizaci jO dela 
3 razgledanost na področ ju f i lmske kulture 
4 družbena in kulturna aktivnost 

Razp is velja 15 dni po objavi v Logaških novicah 

V loge sprejema Upravni odbor Kina Narodni dom Loga 
tec. poštni predal 27 61370 Loga tec 

Upravni odbor 
Kina Narodni dom 

L O G A T E C 
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